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Vážení čtenáři Hulíňanu,

říjnové číslo Hulíňanu bude v něčem 
jiné. Po čtyřech letech bude toto číslo patřit 
hlavně komunálním volbám do městského 
zastupitelstva. Komunální volby, na rozdíl  
od těch parlamentních, senátních nebo voleb 
do Evropského parlamentu, jsou ty, jejichž 
výsledek znatelně ovlivňuje každodenní život 
občanů města. Máme jedinečnou možnost jít  
k volbám a rozhodnout o dalším vývoji měs-
ta. Jaké zastupitele si zvolíme, tak se budeme  
po dobu minimálně čtyř let mít. Voliči v 
Hulíně budou mít možnost vybírat ze sed-
mi různých kandidátek. Dali jsme prostor 

všem kandidátkám prezentovat se na strán-
kách Hulíňanu, a tak budete mít příležitost 
si prostřednictvím tohoto čísla udělat názor  
na jednotlivé kandidáty, seznámit se s pre-
ferencemi kandidátek, jak chtějí řídit po 
dobu dalších let město Hulín. Já osobně v 
Hulíně nebydlím, takže nebudu mít mož-
nost se hulínských volebních klání zúčastnit,  
ale přála bych všem občanům, aby volili tak, 
že město Hulín se bude dále rozvíjet a zkva-
litňovat život všem svým obyvatelům. Proto 
všem voličům přeji šťastnou ruku u komunál-
ních voleb ve dnech 10. - 11. 10. 2014!

J. Z.

Z DNEŠNÍHO ČÍSLA:

Volební kandidátky,  
barevná příloha
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HULÍN - Město na křižovatkách

Vážení Huléňáci, do rukou se vám po 40 
letech dostává dlouho očekávaná  publikace,  
která mapuje vývoj města Hulína. 

Kniha HULÍN - Město na křižovatkách 
vychází při příležitosti 790 let od první písemné 
zmínky o Hulínu (1224). Starší obyvatelé regi-
onu či zájemci o vlastivědnou práci si možná 
vzpomenou, že první monografie o hulínských 
dějinách vyšla v r. 1974, kdy město slavilo 
750 let od uvedené písemné zprávy. Během 40 
let, které uplynuly od vydání zmíněné knihy, 
došlo ovšem jednak k významným politickým 
a společenským změnám, jednak k vývoji dě-
jepisného poznání a nárůstu pramenů, např. 
archeologických, které umožňují nové pohle-
dy a nové interpretace dějů dávno minulých. 
Navíc dějinám Hulína se v posledních dese-
tiletích věnovalo jen málo badatelů, přestože 
po staletí to bylo významné město, často s po- 
zoruhodnými osudy. Jeho dějiny také poněkud 
mizely pod dějinami nedaleké Kroměříže, jíž 
byla vždy věnována větší pozornost. Proto 
se vedení města rozhodlo připomenout svým 
obyvatelům znovu osudy města, v němž žijí. 
Kniha pak má dva cíle. Primární, aby si ji pře-
četlo co nejvíce obyvatel města nebo zájemců 
o vlastivědnou práci v regionu, a sekundární, 
aby kniha přilákala další badatele, kteří by se 
dějinám Hulína věnovali v následujících le-
tech, nebo zpracovali určitá témata, která do-
savadní výzkum nepokryl.

Kniha není dílem jednoho autora. V rámci 
historické produkce představuje typ tzv. kolek-
tivní monografie, k jejímuž sepsání spojilo své 
síly více autorů. V tomto případě je jich celkem 
11, kteří v rámci svých odborných specializací 
zpracovali určitá témata. Jde většinou o zkuše-
né autory, pracující v archivech, muzeích nebo 
ústavech Akademie věd. 

Linie knihy je pak dvojí. Základem je linie 
chronologická, uplatněná v první části knihy, 
kdy osudy Hulína jsou sledovány od pravě-
ku až po současnost. Můžeme připomenout, 
že např. vývoj pravěkého osídlení na katastru 
obce zpracoval PhDr. Lubomír Šebela, CSc.,  
z Archeologického ústavu AV ČR, který sám 
v místě prováděl některé výzkumy, dále že 
období od první písemné zprávy o Hulíně až 
do husitských válek zpracoval Mgr. Jiří Mi-
táček, Ph.D., z Moravského zemského muzea  
v Brně, či starší dějiny od husitských válek  
po r. 1848 jsou dílem  Mgr. Jana Štěpána, Ph.D., 
ze Zemského archivu Opava (pobočka Olo-
mouc) atd. Druhá linie je linie tématická, věnují 
se speciálním tématům, kdy např. Mgr. Jan Ště-
tina z Národního památkového ústavu, praco-
viště Kroměříž, zpracoval architekturu a umění 
na území města, nebo Mgr. Vladimír Maňas, 
Ph.D., z Filozofické fakulty MU v Brně se za-
býval vývojem hulínské farnosti a dále tamním 
literátským bratrstvem Panny Marie a sv. Vá- 
clava. Nechybí ani speciální kapitoly o náro-
dopisu, školství nebo peněžnictví. Kniha je 
rovněž obohacena o rozsáhlou bibliografii do-
savadní literatury o Hulíně. Orientaci čtenářům 
pak usnadní obsáhlý místní a jmenný rejstřík. 
Rozsah knihy bude mít téměř 400 stran formá-
tu A4, s desítkami černobílých a často unikát-
ních fotografií (i v tom je velký přínos knihy, 
že je vlastně také vizuálním zachycením dějin 
města, což čtenář jistě ocení třeba ve srovnání  
s výše zmíněnou monografií o Hulínu z r. 1974, 
kde byl obrazový doprovod velmi strohý); sou-
částí knihy je také obsáhlá barevná příloha.
 Více informací o knize:

Knihu vydala Muzejní a Vlastivědná spo-
lečnost pro město Hulín. Knižní publikace 
HULÍN - Město na křižovatkách vychází v ná- 
kladu 1500 kusů. Prodejní cenu publikace 

HULÍN - Město na křižovatkách 400,- Kč, 
schválilo Zastupitelstvo města Hulína, kona-
ného dne 3. září 2014, s tím, že cena je stano-
vena jako dotovaná rozpočtem města.

A kde se dá kniha koupit? 
• Město Hulín – podatelna
• Městská knihovna v Hulíně
• Muzeum Fr. Skopalíka v Záhlinicích 
• Tabák Gahurová Hana Hulín
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Historická budova Sokolovny v Hulíně 
bude mít nového majitele. Po dlouhotrvají-
cích jednáních mezi SK Spartakem Hulín a 
městem Hulín přejde darovací smlouvou do 
majetku města Hulín. Je to tak logické vy-
ústění problémů s financováním budovy, 
která je dlouhou dobu ve špatném technic-
kém stavu, a prostředky, které SK Spartak 
Hulín mohl investovat do provozu a oprav, 
nemohly stačit na zachování funkčního ob-
jektu Sokolovny. Koncem společnosti Sazka,  
a. s., která v minulosti pravidelně přispívala 
na dotace členské základny a údržbu objektů, 
se SK Spartaku Hulín snížil objem finanč-
ních prostředků, které mohl investovat do 
tohoto objektu. SK Spartak Hulín nechtěl 
omezovat financování svých sportovních od-
dílů, a tak došlo k rozhodnutí ze 6. 5. 2014, 
 kdy se Valná hromada Sportovního klubu 
Spartak Hulín usnesla na darování budovy  
a pozemků, na nichž budova stojí, a pozem-
ků, kde stojí kurty a okolí, městu Hulín.

Toto rozhodnutí vedlo k podepsání daro-
vací smlouvy mezi městem Hulín a Sportov-
ním klubem Spartak Hulín dne 10. 9. 2014. 
Hodnota převáděného majetku dle znalecké-
ho posudku je přes 8 mil. Kč. O převodu ma-
jetku se v Hulíně mluvilo již dlouho, majetek 
však z důvodu dotace ze státního rozpočtu 
nemohl být převeden dříve, než právě v roce 
2014. Pro sportovní kluby využívající prostor 
Sokolovny se však nic nemění! Dál budou 
provozovat svoji činnost a město Hulín bude 
jednotlivé sportovní organizace podporovat. 
K celé záležitosti se vyjádřil také starosta 
města Hulín Mgr. Roman Hoza: „Město Hu-
lín převzalo Sokolovnu do svého majetku a s 
tím také náklady na její provoz a údržbu a já 
jsem přesvědčený, že se podaří najít i finanč-
ní zdroje na její potřebnou rekonstrukci. Tak-
to bude město podporovat zázemí pro jednot-
livé oddíly SK Spartak a celou jeho členskou 
základnu čítající cca 500 členů! Náklady 
bude město dotovat částečně z rozpočtu měs-

ta a částečně z příjmů z pronájmů prostor  
v Sokolovně. Ušetří díky tomu 150 - 200 ti-
síc korun ročně z Programového fondu města  
a tuto částku může rozdělit mezi ostatní 
neziskové organizace. Je to téměř třetina 
rozpočtu tohoto fondu. Věřím, že to bude 
fungovat dobře, a že všechny pochybující 
sportovce o tom časem přesvědčíme.“

J.Z.

Velká událost pro SK Spartak Hulín a město Hulín

Chrášťanské hody

Dne 13. 9. 2014 se v naší krásné ves-
ničce, bohužel nestřediskové, konaly hody. 
Přestože nám počasí nepřálo, od rána pr-
šelo a pršelo, nedali jsme se odradit a po-
stavili jsme stany, aby při mši svaté nikdo 
nemokl. Počasí se nakonec umoudřilo,  
P. Jiří Ševčík došel v doprovodu Hanaček 
v krojích ke kapličce, kde odsloužil mši 
zasvěcenou Panně Marii. Po mši rozdá-
valy Hanačky všem přítomným koláčky 
na občerstvení. Přestože jsou naše hody 
skromné, jsme rádi, že je máme, protože 
jsou nás, obyvatelů Chrášťan.

Text i foto Z. Dutkevičová

KILFIT - venkovní fitness park v Hulíně

Fitness park – zdravá zábava na čerstvém 
vzduchu pro všechny věkové kategorie

Co ve fitness parku najdete?

Venkovní fitness park Kilfit je český cer-
tifikovaný výrobek, který vás nadchne svou 
robustností a kvalitou. V základní řadě tvoří 
šest posilovacích a protahovacích strojů z vy-

soce odolných profilů. Robustní konstrukce 
zajišťuje bezpečnost cvičení každého prove-
deného pohybu.

Posilovací stroje jsou určeny dětem od 
14 let a dospělým včetně seniorů. Pravidelné 
cvičení zlepšuje kondici, podporuje kardio-
vaskulární systém a posiluje nejproblema-

tičtější partie těla jednoduchým a zábavným 
způsobem na čerstvém vzduchu.

Kde fitness park najdete?
Za pavilonem školní družiny a školní jí-

delny.
Text  i foto  

J. Z.
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Z RADNICE

USNESENÍ č. 77  
ze 77. schůze Rady města Hulína, konané dne 28. srpna 2014

Rada města po projednání a v souladu se zák. 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění později 
vydaných předpisů
1) Doporučuje ZM
2) Schvaluje

1) Doporučuje ZM
a) schválit bezúplatné nabytí pozemků parc. 
č. 2231/10 o výměře 38 m² a parc. č. 2231/11 
o výměře 134 m² vše v k. ú. Hulín dle Smlou-
vy o bezúplatném převodu vlastnického prá-
va k nemovitým věcem a o zřízení věcného 
práva v předloženém znění smlouvy od Čes-
ké republiky – Úřad pro zastupování státu ve 
věcech majetkových IČ 697 97 111 s tím, že 
město Hulín (jako povinný) současně zřizuje 
ve prospěch převodce (jako oprávněného) k 
převáděným pozemkům věcné právo, spočí-
vající v závazku povinného nezcizit převádě-
né nemovité věci a nezatížit je zástavním prá-
vem, a to po dobu 5 let ode dne jejich nabytí 
do svého vlastnictví;
platnost usnesení: do 31. 12. 2015;
b) schválit kupní smlouvy na prodej části po-
zemků:

1. parc. č. 378/2 o výměře 34 m² v k. ú. 
Hulín, a to id. ½ manž. Zdeňkovi a Pavle 
Ballnerovým a id. ½ Pavle Celové, všich-
ni bytem Hulín;

2. parc. č. 378/1 a parc. č. 378/2 o celkové 
výměře 34 m² vše k. ú. Hulín, a to id. ½ 
ZdeňkuVlhovi a id. ½ Kamile Vlhové, 
oba bytem Hulín;

3. parc. č. 378/1 o výměře 34 m² v k. ú. Hu-
lín Marii Kašíkové, bytem Hulín;

4. parc. č. 378/1 o výměře 41 m² v k. ú. Hu-
lín manž. Miloslavu a Jozefě Rozsypalo-
vým, oba bytem Hulín;

5. parc. č. 378/1 o výměře 38 m² v k. ú. Hu-
lín Jaroslavu Zapletalovi, bytem Hulín;

6. parc. č. 378/1 o výměře 40 m² v k. ú. Hu-
lín Karlu Foltýnovi, bytem Kroměříž;

7. parc. č. 378/1 o výměře 42 m² v k. ú. Hu-
lín, a to id. ½ Janě Nábělkové a id. ½ Ka-
teřině Nábělkové, obě bytem Hulín;

a náklady spojené s vkladem do katastru ne-
movitostí dle GP č. 2924-288/2013 s ohledem 
na předchozí majetkoprávní vztahy a ome- 
zenou využitelnost pozemků;
platnost usnesení: do 30. 06. 2015;
c) zamítnout prodej části pozemku parc. č. 
2142/1 v k. ú. Hulín p. Ladislavu Guttovi;
platnost usnesení: do 31.12.2014;
d) schválit kupní smlouvu na prodej pozem-
ku parc. č. 506 v k. ú. Hulín manž. Lence  
a Ing. Ivo Filandrovým, a náklady spojené  
s vkladem do katastru nemovitostí;
platnost usnesení: do 30. 03. 2015;
e) schválit směnnou smlouvu na směnu po-
zemku parc. č. 1493/2 a částí pozemků parc. 
č. 1493/3 a 1515/1 vše v k. ú. Hulín o výmě-
ře cca 720 m² města Hulína za část pozemku 
parc. č. 1515/2 o výměře cca 30 m² v k. ú. 
Hulín Základní kynologické organizaci Hu-
lín, IČ 479 35766, a to bezúplatně s ohledem 
na údržbu pozemků a činnost Základní kyno-
logické organizace Hulín;
platnost usnesení: do 30. 06. 2015;

f) schválit zrušení usnesení Zastupitelstva 
města Hulína č. 193/2014 odst. 2) ze dne  
12. 06. 2014;
platnost usnesení: do 30. 06. 2015;
g) schválit směnnou a kupní smlouvu na pro- 
dej části pozemku parc. č. 927/1 o výměře 
135 m² v k. ú. Hulín spol. ORTIKA, a. s., 
IČ 253 37408, za cenu 250,- Kč/m² (viz KL 
10/14) a náklady spojené s vkladem do ka-
tastru nemovitostí, a směnu částí pozemku 
parc. č. 881 o celkové výměře 8 m² v k. ú. 
Hulín města Hulína za část pozemku parc. 
č. 925/1 o výměře 26 m² v k. ú. Hulín spol.  
ORTIKA, a. s., IČ 253 37408, a to bezúplatně 
(viz záměr města č. 17/2014), vše v souladu 
s geometrickým plánem č. 2967-108/2014;
platnost usnesení: do 31. 12. 2014;
za body a) až g) zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
h) schválit Akční plán města Hulín na rok 
2014;
platnost usnesení: schválením;
i) souhlasit se změnou katastrální hranice 
mezi katastrálním územím Hulín a katastrál-
ním územím Záhlinice, vycházející ze zpraco-
vaného a odsouhlaseného návrhu komplexní 
pozemkové úpravy Záhlinice a Hulín (část);
platnost usnesení: přijetím;
za body h) a i) zodpovídá: Bc. Božena Ru-
šikvasová;
j) projednat „Přehled hospodaření města  
Hulína za I. pololetí 2014“;
platnost usnesení: přijetím;
k) schválit rozpočtové opatření č. 2/2014  
dle předloženého návrhu s tím, že navrhu-
je navýšit částku na opravu komunikací  
o 200.000,- Kč;
platnost usnesení: schválením;
za body j) a k) zodpovídá: Bc. Eva Kubínová;
l) schválit:

1. prodejní cenu publikace Hulín, město  
na křižovatkách 400,- Kč;

2. použití 300 ks publikace Hulín, město  
na křižovatkách na účely propagace 
města a darů od města;

platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Roman Hoza.

2) Schvaluje
a) záměr nájmu pozemku parc. č. 1974/10  
a části pozemku parc. č. 1974/1, celkem o vý-
měře 20 m², vše v k. ú. Hulín;
platnost usnesení: do 31. 12. 2014;
b) záměr nájmu a pachtu pozemků parc. č. 
3603, 3695, 4226, 4985 a části parc. č. 5011 
vše v k. ú. Hulín a pozemku parc. č. 354  
v k. ú. Chrášťany u Hulína o celkové výměře 
cca 32.793 m²;
platnost usnesení: do 31. 12. 2014;
za bod a) a b) zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
c) Smlouvu o dílo č. 01/2014 s firmou VIN 
METAL, s. r. o., IČ 281 78 271, se sídlem 
Mladoboleslavská 7, Praha 9 Vinoř, na akci 
„venkovní fitness park“;
platnost usnesení: schválením;
d) na základě posouzení jednotlivých žádos-
tí poskytnutí podpory na opravu stávajících 
chodníků a vjezdů těmto žadatelům:

1. Ludmila Hanáková, Kroměříž;

2. Ludmila a Vladimír Hanákovi, Kromě-
říž;

platnost usnesení: schválením;
e) na základě předložených nabídek výsle-
dek výběrového řízení na akci „Regenerace 
panelového sídliště – Hulín, Družba – II. eta-
pa“ s tím, že nabídka uchazeče firmy Správa  
a údržba silnic Kroměřížska, s.r.o., IČ 269 08 
298, se sídlem Kotojedy 56, 767 01Kromě-
říž, s výslednou cenou 7.171.801.80 Kč vč. 
DPH byla nejvýhodnější, a současně schva-
luje Smlouvu o dílo s firmou Správa a údrž-
ba silnic Kroměřížska, s.r.o., IČ 269 08 298,  
se sídlem Kotojedy 56, 767 01 Kroměříž;
platnost usnesení: schválením;
f) na základě předložených nabídek výsledek 
výběrového řízení na akci „Regenerace ná-
městí Míru v Hulíně“ s tím, že nabídka ucha-
zeče společnosti „Sdružení Rovina – Hroší 
stavby“, IČ 645 08 510, se sídlem Kromě-
řížská 134, 768 24 Hulín, s výslednou cenou 
25.834.993,- Kč vč. DPH byla nejvýhodnější, 
a současně schvaluje Smlouvu o dílo se spo-
lečností „Sdružení Rovina – Hroší stavby“, 
se sídlem Kroměřížská 134, 768 24 Hulín;
platnost usnesení: schválením;
za body c) až f) zodpovídá: Ing. Roman Dut-
kevič;
g) přípravu zadávací dokumentace pro vý-
běr dodavatele na akci „Digitalizovaný úřad 
města Hulína“, která bude dle ustanovení  
čl. 9 bod 6 Směrnice SM 04/01/14 zadává-
na podle „Příručky pro žadatele a příjemce  
pro oblast intervence 2.1: Zavádění ICT  
v územní veřejné správě, 22. kontinuální 
výzva“ a Přílohy č. 5: Závazné postupy pro 
zadávání zakázek;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Ing. Pavel Janečka;
h) s účinností od 01. 09. 2014 poplatky v jes-
lích podle přílohy;
platnost usnesení: od 01. 09. 2014;
zodpovídá: pí Jiřina Štěpánková;
i) s účinností od 01. 09. 2014 platový vý-
měr paní Jitky Zachariášové, jmenované do 
funkce ředitelky SVČ Hulín, p. o., od 01. 09. 
2014;
platnost usnesení: od 01. 09. 2014;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
j) KULTURNÍMU KLUBU Hulín, příspěv-
kové organizaci, přijetí účelově určených fi-
nančních darů:

1. od firmy TOS HULÍN, a.s., ve výši 
25.000,- Kč;

2. od firmy CHALUPA - STAVITEL, s.r.o.,  
ve výši 15.000,- Kč;

3. od firmy MONT-KOVO, s.r.o., ve výši 
5.000,- Kč;

platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Ing. Libor Pecháček;
k) Smlouvu o bezúplatném převodu majetku 
státu;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Ing. Pavel Janečka.

V Hulíně dne 28. srpna 2014
 Mgr. Roman Hoza, starosta

 Petr Polák, místostarosta
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USNESENÍ z 27. zasedání Zastupitelstva města Hulína,  
konaného dne 3. září 2014 v Kulturním klubu v Hulíně 

Usnesení č. 200/2014
a) Zastupitelstvo města Hulína schvalu-
je zprávu o plnění usnesení z 26. Zasedání  
Zastupitelstva města Hulína bez připomínek;
b) Zastupitelstvo města Hulína bere na vě-
domí zprávu o činnosti Rady města Hulína  
od 26. června 2014 do 25. srpna 2014;
c) Zastupitelstvo města Hulína bere na vědomí 
zprávu předsedy Kontrolního výboru Zastupi-
telstva města Hulína o kontrole plnění usne-
sení Rady města Hulína za uplynulé období;
platnost usnesení: přijetím.

Usnesení č. 201/2014
Zastupitelstvo města Hulína v souladu s usta-
novením § 85 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., 
o obcích, ve znění později vydaných předpisů: 
a) schvaluje kupní smlouvu na prodej id. ¼ po- 
zemku parc. č. 2235 z celkové výměry 4467 m2  
v k. ú. Bezměrov Agrodružstvu Postoup-
ky, IČ 255 60221, za cenu 13,29 Kč/m2, tj. 
celkem za 14.842,- Kč a náklady spojené s 
vkladem do katastru nemovitostí s ohledem 
na možné povodně a záplavy;
platnost usnesení: do 31.03.2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
b) schvaluje kupní smlouvy na prodej po-
zemků, které tvoří část:

1. parc. č. 378/2 o výměře 34 m2 v k. ú. 
Hulín, a to id. ½ manž. Zdeňkovi a Pav-
le Ballnérovým a id. ½ Pavle Icelové, 
všichni bytem 768 24 Hulín;

2. parc. č. 378/1 a parc. č. 378/2 o celkové 
výměře 34 m2 vše v k. ú. Hulín, a to id. ½ 
Zdeňku Vlhovi a id. ½ Kamile Vlhové, 
oba bytem Hulín;

3. parc. č. 378/1 o výměře 34 m2 v k. ú. Hu-
lín Marii Kašíkové, bytem Hulín;

4. parc. č. 378/1 o výměře 41 m2 v k. ú. Hu-
lín manž. Miloslavu a Jozefě Rozsypalo-
vým, bytem Hulín

5. parc. č. 378/1 o výměře 38 m2  v k. ú. Hu-
lín Jaroslavu Zapletalovi, bytem Hulín;

6. parc. č. 378/1 o výměře 40 m2  v k. ú. Hu-
lín Karlu Foltýnovi , 767 01 Kroměříž;

7. parc. č. 378/1 o výměře 42 m2 v k. ú. 
Hulín, a to id. ½ Janě Nábělkové a id. ½ 
Janě Nábělkové, obě bytem Hulín, a to 
vše za cenu 150,- Kč/m2 a náklady spo-
jené s vkladem do katastru nemovitostí 
dle GP č. 2924-288/2013 s ohledem na 
předchozí majetkoprávní vztahy a ome-
zenou využitelnost pozemků;

platnost usnesení: do 31. 3. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
c) schvaluje bezúplatné nabytí pozemků parc. 
č. 2231/10 o výměře 38 m2 a parc. č. 2231/11 
o výměře 134 m2 vše v k. ú. Hulín dle Smlou-
vy o bezúplatném převodu vlastnického práva 
k nemovitým věcem a o zřízení věcného prá-
va v předloženém znění 2 smlouvy od Čes- 
ké republiky – Úřad pro zastupování státu ve 
věcech majetkových, IČ 697 97111, s tím, že 
město Hulín (jako povinný) současně zřizu-
je ve prospěch převodce (jako oprávněného)  
k převáděným pozemkům věcné právo, spo-
čívající v závazku povinného nezcizit převá-
děné nemovité věci a nezatížit je zástavním 
právem, a to po dobu 5 let ode dne jejich na-
bytí do svého vlastnictví;
platnost usnesení: do 31. 3. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
d) schvaluje kupní smlouvu na prodej pozem-
ku parc. č. 506 v k. ú. Hulín manž. Lence a Ing. 
Ivo Filandrovým a náklady spojené s vkla- 

dem do katastru nemovitostí;
platnost usnesení: do 31. 12. 2014;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
e) schvaluje směnnou smlouvu na směnu po-
zemku parc. č. 1493/2 a pozemků, které tvoří 
část parc. č. 1493/3 a 1515/1 vše v k. ú. Hulín 
o výměře cca 720 m2 města Hulína za poze-
mek, který tvoří část parc. č. 1515/2 o výměře 
cca 30 m2 v k. ú. Hulín Základní kynologické 
organizaci Hulín, IČ 479 35766, a to bezúplat-
ně s ohledem na údržbu pozemků a činnost 
Základní kynologické organizace Hulín;
platnost usnesení: do 31. 3. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
f) schvaluje směnnou a kupní smlouvu na pro-
dej pozemku, který tvoří část parc. č. 927/1 o vý- 
měře 135 m2 v k. ú. Hulín spol. ORTIKA, a. s.,  
IČ 253 37408, za cenu 250,- Kč/m2 (viz KL 
10/14) a náklady spojené s vkladem do katastru 
nemovitostí a směnu pozemků, které tvoří části 
parc. č. 881 o celkové výměře 8 m2  v k. ú. Hulín 
města Hulína za pozemek, který tvoří část parc. 
č. 925/1 o výměře 26 m2 v k. ú. Hulín spol. 
ORTIKA, a. s., IČ 253 37408, a to bezúplatně 
(viz záměr města č. 17/2014), vše v souladu  
s geometrickým plánem č. 2967-108/2014;
platnost usnesení: do 31. 3. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
g) ruší usnesení Zastupitelstva města Hulína 
č. 193/2014 odst. 2) ze dne 12. 6. 2014;
h) zamítá prodej pozemku, který tvoří část 
parc. č. 2142/1 v k. ú. Hulín Ladislavu Guttovi;
platnost usnesení g), h): přijetím;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa.

Usnesení č. 202/2014 
Zastupitelstvo města Hulína v souladu s usta-
novením § 85 písm. j) zákona č. 128/2000 Sb.,  
o obcích, ve znění později vydaných předpisů 
schvaluje Smlouvu č. 12123073 o poskytnutí 
podpory ze státního fondu životní-
ho prostředí ČR v rámci Operační-
ho programu Životního prostředí se 
SFŽP ČR, IČ 000 20 729, se síd-
lem Olbrachtova 2006/9, 140 00  
Praha 4, na financování akce „Le-
sopark Nivky“;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič.

Usnesení č. 203/20143
Zastupitelstvo města bere na vě-
domí výsledek výběrového řízení  
a uzavření Smlouvy o dílo na akci 
„Regenerace náměstí Míru v Hu-
líně“;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič.

Usnesení č. 204/2014
Zastupitelstvo města Hulína 
schvaluje v souladu s ustanove-
ním § 84 odst. 2 písm. a) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích, ve znění 
později vydaných předpisů Akční 
plán města Hulína na rok 2014;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Bc. Božena Rušikva-
sová.

Usnesení č. 205/2014
Zastupitelstvo města v souladu s 
ustanovením § 84 odst. 2 písm. j) 
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, 
ve znění později vydaných předpi-
sů souhlasí se změnou katastrální 
hranice mezi katastrálním územím 

Hulín a katastrálním územím Záhlinice, vy-
cházející ze zpracovaného a odsouhlaseného 
návrhu komplexní pozemkové úpravy Záhli-
nice a Hulín (část);
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Bc. Božena Rušikvasová.

Usnesení č. 206/2014
Zastupitelstvo města Hulína bere na vědo-
mí informaci o hospodaření města Hulína  
za I. pololetí roku 2014;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Bc. Eva Kubínová.

Usnesení č. 207/2014
Zastupitelstvo města Hulína v souladu s usta- 
novením § 84 odst. 2 písm. b) zákona č. 
128/2000 Sb. o obcích, ve znění později vyda- 
ných předpisů a ustanovení § 16 zákona  
č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 
územních rozpočtů, ve znění později vyda-
ných předpisů schvaluje rozpočtové opatření 
č. 2/2014;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Bc. Eva Kubínová.

Usnesení č. 208/20144
a) Zastupitelstvo města Hulína schvaluje pro-
dejní cenu publikace Hulín, město na křižo-
vatkách 400,- Kč s tím, že cena je stanovena 
jako dotovaná rozpočtem města;
b) Zastupitelstvo města Hulína schvaluje po-
užití 300 kusů publikace Hulín, město na kři-
žovatkách na účely propagace města a darů 
od města;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá.

V Hulíně dne 3. září 2014
Mgr. Roman Hoza, starosta

Petr Polák, místostarosta

MUZEUM F. SKOPALÍKA ZVE
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INZERCE

Hejtmanský den v Hulíně

V úterý 23. září proběhl v Hulíně Hejt- 
manský den. Představitelé Zlínského kraje 
se setkali se starostou a místostarostou města 
Hulína a také se starosty obcí zdejších mik-
roregionů a zástupců MAS Jižní Haná, MAS 
Podhostýnska a MAS Partnerství Moštěnka.

Stěžejními tématy byla diskuse ze strany 
MAS Jižní Haná zejména o dopravní infrastruk-

tuře, přípravě dalšího plánovacího období, o pod- 
poře zlínského kraje obcím v území MAS a další 
témata. Zástupci kraje se také setkali s místní-
mi podnikateli a manažery přítomných Míst-
ních akčních skupin. V průběhu setkání si hosté 
pochutnali na regionálních potravinách a před-
stavilo se také Centurm Veronica z Hostětína. 

J.Z.

Opravy a rekonstrukce v plném proudu

Oprava povrchu parkoviště před Kulturním klubem a rekonstrukce sociálního zařízení v letním kině 

V sobotu 11. října   
na ČT 2 od 9.30 hodin  

se vysílá další díl  
„Putování za muzikou“. 

Tentokrát  
s Dechovou hudbou  

Hulíňané. 

 Pořad se opakuje  
další středu  

15.10. 
dopoledne na ČT 2.

Putování za muzikou



6

Hulíňan

PRO SENIORY Akademie 3. věku

Akademie 3. věku zahájila další ročník 
své několikaleté činnosti. Velkou radost or-
ganizátorům činí nárůst seniorských studentů 
nejen z Hulína. Někteří jsou nám věrní od 
prvního ročníku a další přibývají. Třetí věk 
je období, jehož počátek obvykle souvisí s 
odchodem do důchodu.

Naději na zdra- 
vé a spokojené stá- 
ří do nejvyššího 
věku zvyšuje tzv. 
aktivní stárnutí -  
zachovávání a roz- 
víjení psychických, 
komunikačních a 
sociálních aktivit 
včetně celoživot-
ního vzdělávání. 
Abychom začali 
zvesela, pozvali jsme 
si ilustrátora děts- 
kých knížek Adolfa 

Dudka, který přijel 
s programem „PRV-
NÍ VESELÝ KURZ 
KRESLENÍ“. Je ur-
čen všem „dospělá-
kům“ v každém věku.
Cílem pořadu je do-
kázat všem, kteří v ži-
votě nic nenakreslili, 
že to dokáží také oni. 
Neúspěchu není třeba 
se bát, o čemž se také 
všichni přesvědčili. 
Stačilo kreslit na A4, 
obyčejnou tužkou, s 
pomocí čtyř základ-
ních geometrických 
tvarů, a hlavně kres-
lit pro radost. Samozřejmostí je pozitivní 
atmosféra kurzu, která v Hulíně rozhodně 
nechyběla, uvedl v e-mailu ilustrátor A. Du- 
dek. Heslem „Všichni to zvládnou, sebevě-

domí nám nechybí,“ povzbuzoval seniory 
v Hulíně, kde opravdu vládla skvělá atmo- 
sféra.

Text i foto: J.Z. 

Sportovní hry seniorů Mikroregionu Jižní Haná

Další ročník seniorských 
her mikroregionu Jižní 
Haná, v pořadí už šestý, si 
mohli senioři užít tentokrát 
v Hulíně. Do lítého boje 
poslali po dvou družstvech 
Hulín, Kvasice, Chropyně  

a Tlumačov. Družstva byla pětičlenná,  
a tak se na sportovních kolbištích představilo  
40 seniorů. Začátek akce patřil starostům 
zúčastněných obcí a měst, kteří nabudili své 
zástupce k neuvěřitelným výkonům.

Akce začala velmi pompézně za pochodu 
hulínských mažoretek a dechové hudby Hulí-
ňané, kteří po celou dobu akce dodávali spor-
tovcům sílu a dobrou náladu. A v čem že se 
to soutěžilo? Hlavní rozhodčí her pan Z. Váňa 
dal pokyn a sportovní hry začaly. V duchu fair 
play se sportovci pustili do takových soutěží 
jako např. Pírka ptáka Ohniváka, Usuš mě, 
Kuželky, skládání čepic z novin, skládání čí-
sel, slalom s míčem, trefa na cíl s láhví kolem 
pasu, nebo hlášky z filmů. Pokud nevíte přes-
ně, o jakých disciplínách tady píšu, nechám 
to čistě na vaší fantazii. Jisté je, že se všichni 
bavili a mladí, co přihlíželi a pomáhali s or-
ganizací (žáci devátých tříd ZŠ v Hulíně), jen 
nevěřícně pokyvovali hlavou, čeho všeho jsou 

naši senioři schopni! 

Aby sportu nebylo 
příliš, každá družstvo 
si mělo připravit také 
na závěr kulturní část 
programu. Hulíňáci měli 
pozvaný DIXIELAND 
ZUŠ Hulín pod vede-
ním  Petra Poláka ml. 
a dále sami vystoupili s 
programem Já jsem ma- 
lý kominíček. Taneč-
ní kreace a nasazení bylo neuvěřitelné a tato 
kulturní vložka byla opravdu vrcholem celého 
odpoledne. Poděkování patří také paní P. Po-
lákové, která toto vystoupení se seniory při-
pravila. Ale abychom byli objektivní, i další 
kulturní vstupy měly mimořádnou kvalitu!

A jak to všechno dopadlo?
Kvasice I.  47 bodů  1. místo
Chropyně I.  46 bodů  2. místo
Hulín I.   45 bodů   3. místo
Hulín II.  44 bodů   4. místo
Tlumačov I.  43 bodů  5. místo
Chropyně II.  37 bodů  6. místo
Tlumačov II.  34 bodů  7. místo 
Kvasice II.  26 bodů   8. místo

Slavnostního vyhlášení výsledků se ujala 
předsedkyně svazku obcí a měst Mikroregio-
nu Jižní Haná a zároveň starostka Chropyně 
Ing. Věra Sigmundová za asistence starostů 
měst a obcí. Soutěžící byli oceněni dárko-
vými koši, medailemi a diplomy. Po slav-
nostním vyhlášení výsledků patřilo pódium 
a parket dechové hudbě Hulíňané a všem 
zúčastněným. Celé odpoledne se zpívalo a 
tančilo, atmosféra tohoto dne vrcholila. Vel-
ké poděkování patří zaměstnancům KK za 
ochotu a vstřícnost, hospodě v KK za skvělé 
občerstvení a hlavně všem, kteří se celé pá-
teční odpoledne dobře bavili.

Tak příště v Chropyni.
Text i foto: J.Z.

BOJ PROTI  
„ŠMEJDŮM“ 
7. října 2014  

od 14:00 
v sále  

Kulturního klubu 
Hulín

Přednáší  
MVDr. Bc.  

Tatiana Neuhybelová, 
ředitelka  

České obchodní inspekce

Další setkání  
Akademie  

3. věku  
se uskuteční 

15. října 2014  
od 9.00 

v sále  
Kulturního klubu
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Nový školní rok 2014/2015 v mateřinceMATEŘSKÁ ŠKOLA

Přípravy na nový školní rok v naší MA-
TEŘSKÉ ŠKOLE, ul. Eduarda Světlíka, za-
čaly hned o prázdninách, kdy nastal čas úkli-
du, údržby a rekonstrukcí.

Díky provozním zaměstnancům se všech-
ny budovy blýskaly čistotou. Paní učitelky 
vyzdobily třídy, šatny a vstup do MŠ – a škol-
ní rok mohl začít. 

Pondělí 1. září se mohl někomu zdát jako do-
cela obyčejný den, ale pro mnohé děti to byl den 
nadmíru sváteční, vždyť šly poprvé do mateřské 
školy. Kdo ví, co se mnohému malému človíč-
ku honilo hlavou... Malinko se bojím, bude tam  
se mnou maminka? Taky se těším, jestli bude  
ve školce můj kamarád či kamarádka z ved-
lejšího vchodu? Opravdu, ve školce bylo plno 
nových dětí, hodné paní učitelky a plno hraček.  
Je tu docela zábava a čas utíká jako voda.

Zahájení školního roku proběhlo bez pro-
blémů. Nové děti se postupně zařadily do 
kolektivu vrstevníků. V období od 3-6 let se 
utváří velká část osobnosti dítěte. Dítě získává 
základy sebeobslužných, kulturně-společen-

ských i zdvořilostních 
návyků, začíná se 
orientovat v nejrůz-
nějších oblastech, do-
zvídá se nové poznat-
ky, připravuje se na 
školu, rozvíjí si řeč, 
seznamuje s pravidly 
správného chování, 
učí se začlenit do ko-
lektivu ostatních dětí.

Mateřská škola ve spolupráci s rodinou 
připravuje děti nejen na školu, ale i pro život. 
Dítě se učí soucitu, sounáležitosti, soudrž-
nosti, soucítění. Proto je předškolní období 
pro život každého dítěte tak důležité.

V letošním školním roce jsme uvedli do 
praxe nově sestavený Školní vzdělávací pro-
gram pro předškolní vzdělávání s názvem 
„Pramen k poznání“. Cílem naší snahy je spo-
kojené, samostatné a aktivní dítě, které se sna-
žíme všestranně rozvíjet, aby bylo připravené 
se učit, vnímat své okolí a komunikovat s ním. 
K tomu vytváříme podnětné vzdělávací prostře-
dí obsahově bohaté tak, aby se u nás dítě cítilo 
bezpečně, radostně a spokojeně. Chápeme dítě 
jako neopakovatelnou, jedinečnou osobnost, 
proto plně respektujeme jeho individuality a po- 
třeby. To vše za dobré spolupráce s rodinou. 
Naší snahou je, aby se děti naší mateřské ško-
ly naučily postojům, které spočívají v úctě  
ke zdraví a praktickým dovednostem chránícím 
zdraví. S podporou výchovy ke zdraví souvisí 
výchova k enviromentálnímu cítění. Budeme 
se snažit přibližovat dětem přírodu, vzbuzovat 

v nich touhu poznávat a podpořit přirozený 
vztah k přírodě a nutnosti její ochrany. 

Chtěla bych dětem popřát mnoho krás-
ných zážitků doma i v mateřské škole. Ro-
dičům přeji hodně trpělivosti, laskavosti a 
důslednosti. Pedagogům hodně zdraví, pevné 
nervy a spoustu příjemných zážitků s dětmi.

Miluše Budínová

Září v Mateřské škole Záhlinice

Prázdniny rychle utekly a do odloučené-
ho pracoviště mateřské školy vZáhlinicích se 
opět vrátily odpočinuté a usměvavé děti. Ty, 
které MŠ už navštěvovaly, se zde cítily jako 
doma, nově příchozí děti se rozkoukávaly a se- 
znamovaly s novým prostředím, s hračkami  
i se staršími kamarády. Ukápla i nějaká slzička, 
ale brzy děti zjistily, že jim bude v MŠ dobře.

K příjemnému prostředí MŠ přispěla re-
konstrukce sociálního zařízení, šatny i ku-
chyně a úprava školní zahrady. Byla to velká 
akce, která zútulnila a zmodernizovala pro-

story, ve kterých děti tráví část dne. Velký 
dík patří zřizovateli MěÚ Hulín a ředitelství 
mateřské školy, kteří se o toto zvelebení za-
sloužili a velkou změnu realizovali. Došlo  
ke zlepšení provozních podmínek.

Děti mohou upevňovat své hygienické 
návyky i sebeobsluhu v pěkném prostředí 
aurčitě si toho budou i více vážit. V letošním 
školním roce budeme plnit úkoly výchovně-
vzdělávacího programu „Pramen k poznání“.
Budeme klást důraz na rozvíjení přátelských 
vztahů, vědomostí i všestranných doved-

ností. V MŠ bude probíhat pravidelně lo-
gopedická péče i příprava předškoláků, aby 
přechod do ZŠ byl plynulý, nenásilný a děti 
hladce zvládly požadavky, které na ně budou  
ve škole kladeny.

Věříme, že ve spolupráci s rodiči vytvoří-
me dětem zázemí plné důvěry a bezpečí, kte-
répřispěje k jejich radostnému dětství.

První společné setkání s rodiči se uskuteč-
ní 1. října při pečení jablečných štrůdlů.

M. Budínová
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ZÁKLADNÍ ŠKOLA Nový školní rok už se rozběhl

Tak už je to tady. Naši malí prvňáčci už 
začali chodit do školy. Aby se první den ve 
škole nebáli, přišli jim na pomoc maminky, 
tatínci, babičky i dědečkové.  A co na prvňáč-
ky v tomto školním roce čeká? Naučí se číst, 
psát, počítat do dvaceti, budou si povídat o 
světě, zpívat, cvičit, malovat, modelovat, stří-
hat a vyrábět dárečky. A nejen to.

Čeká na ně také hodně zajímavých her, 
vycházek do okolí, čtení pohádek, ale také 
spousta společných akcí a dalších a dalších 
překvapení. 

Přeji vám mnoho úspěchů v tomto vašem 
prvním školním roce, rodičům mnoho trpěli-
vosti, ale také radosti z vašich dětí.

  J.Z.

INZERCE

Pojďme na to s matematikou

Knihu Pojďme na to s matematikou pana docenta Stanislava Tráv-
níčka jsme přečetli a ukázali žákům.

Některé příklady jsou spíše vhodné pro hlubší zájemce o matema-
tiku nebo na střední školu. Ale i my 
jsme vybrali úlohy, které naši žáci 
zvládnou. V hodinách matematiky  
a cvičení z matematiky jsme se za-
měřili na příklady, které žáci pocho-
pí sami nebo s naší pomocí. Využili 
jsme zvláště příklady o pohybu, 
směsích a společné práci, což je  
i v učivu 9. ročníku. Nezapomněli 
jsme si přečíst i pohádky. Žáci tyto 
úlohy řešili sami i s naší pomocí. 
Knihu budeme využívat i v dalším 

 období při řešení matematických 
situací. Úlohy v ní, které budou pro 
žáky vhodné a které pochopí, využi-
jeme i v jiných ročnících.

Mgr. Marie Černošková

Poznámka redakce
Knihu Pojďme na to s matematikou pana docenta Stanislava 

Trávníčka, kterou dostala knihovna darem pro své čtenáře, si mo-
hou zájemci vypůjčit i v Městské knihovně v Hulíně.
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DRUŽINKA Babí léto ve školní družině

Paprsky sluníčka nás lákají na procházky 
přírodou – tu vykoukne pod stromem vzrostlý 
hříbek, tam se zatřpytí pavučina babího léta.

Školáci již ukrojili jeden měsíc z letošní-
ho školního roku.

Stačilo pár dnů a ve školní družině se ze 
všech holčiček a kluků vytvořila parta 120 
nerozlučných kamarádů.

Celodružinové akce všechny přesvědčily, 
že starší děti ze třetích tříd jsou pro nové prv-
ňáčky velkým vzorem.

Vždyť jen pohádku, kterou nejstarší žáci s 
nadšením připravili, s napětím sledovalo celé 
oddělní malošků. 

Jedno páteční sluníčkové odpoledne jsme 
využili ke sportování. Prostranství hřiště 
jakoby se změnilo v malý olympijský sta-
dion. Soutěže v netradičních disciplínách se 

zúčastnilo přibližně 80 malých závodníků. 
Sladkostí byly odměněny všechny výkony 
dětí. O tom, že v družině jsou děti vedeny k 
pohybu, svědčí rovněž tradiční „koloběžkové 
odpoledne“.

Helmy, koloběžky, dobrá nálada a úsměv 
– „Na start!“

Využíváme dopravního hřiště za školou. 
Zatímco se ti mladší pomalu přemisťují za 
budovu školy, třeťáci s paní vychovatelkou 
nakreslí přechody, rozestaví dopravní značky 
– a naučné odpoledne může začít. Ukáznění 
chodci, pozorní cyklisté s helmami, kterak řeší 
křižovatky a správnost jízdy – jen málokdo 
uvěří, že některé nejmladší děti na koloběžce 
jezdí poprvé. Přicházející rodiče sledují, s ja-
kou zapáleností děti akci prožívají.

Osvojili a zopakovali jsme si formou hry 
bezpečnost a kázeň na komunikaci. 

POZOR!!! Teď nastartujeme koloběžky  
a vyjedeme vstříc dalším říjnovým dnům. 
Těm nejmladším přejeme, ať se jim v družin-
ce líbí stále víc a více. Dny babího léta nechť 
doprovází sluníčko na nebi, ale pocit hřejivé-
ho tepla cítíme všichni ve svém srdci.

Vedoucí vychovatelka Eva Formánková

SVČ Pozvánky
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KULTURNÍ KLUB
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Volič
Voličem je občan obce za předpokladu, 

že  alespoň druhý den voleb dosáhl věku 
nejméně 18 let a je v den voleb v této obci 
přihlášen k trvalému pobytu, a jde o státního 
občana České republiky nebo státního občana 
členského státu Evropské unie, pokud požádal 
o zápis do dodatku stálého seznamu voličů. 

Hlasování
Prokázání totožnosti a státního občanství

Volič po příchodu do volební místno- 
sti prokáže okrskové volební komisi svou 
totožnost a státní občanství České repu- 
bliky platným občanským průkazem nebo  
platným cestovním pasem České republiky. 
Jde-li o cizince, průkazem vydaným podle 
zákona č. 236/1999 Sb.., o pobytu cizinců na 
území České republiky a o změně některých 
zákonů, ve znění pozdějších předpisů. Nepro-
káže-li volič svoji totožnost a státní občanství 
potřebnými doklady, nebude mu hlasování 
umožněno. Po záznamu ve výpisu ze stálého 
seznamu voličů nebo jeho dadatku obdrží volič 
od okrskové volební komise prázdnou  úřední 
obálku opatřenou příslušným razítkem. 

  Ve volební místnosti bude na viditelném 
místě vyvěšen mimo jiné hlasovací lístek s ná- 
pisem „vzor“, prohlášení kandidáta o vzdání 
se kandidatury nebo zmocněnce o odvolání 
kandidáta, pokud byla určena do 48 hodin 
před zahájením voleb, při zjišťováním výsled-
ků voleb se k hlasům odevzdaným pro tako-
vého kandidáta nepřihlíží.

Úprava hlasovacího lístku a způsob hlasování

Po obdržení úřední obálky, případně hla- 
sovacího lístku, vstoupí volič do prostoru 
určeného k úpravě hlasovacích lístků., kde 
může hlasovací lístek upravit jedním z uve-
dených způsobů:

1. Označit křížkem ve čtverečku v záhlaví 
sloupce před názvem volební strany pouze 
jednu volební stranu. Tím je dán hlas kan-
didátům této volební strany v pořadí dle hla-
sovacího lístku v počtu, kolik činí počet členů 
zastupitelstva obce, který má být v obci volen.

2. Označit v rámečcích před jmény kan-
didátů křížkem toho kandidáta, pro kterého 
hlasuje, a to z kterékoli volební strany, nejvý-
še však tolik kandidátů, kolik členů zastupi-
telstva obce má být zvoleno.

3. Kromě toho lze oba způsoby, popsané  
v předchozích bodech, kombinovat, a to tak, 
že lze označit křížkem jednu volební stranu  
a dále v rámečku před jménem kandidáta další 
kandidáty, pro které hlasuje, a to v libovolných 
samostatných sloupcích, ve kterých jsou uve-
deny ostatní volební strany. V tomto případě 
je dán hlas jednotlivě označeným kandidátům. 
Z označené volební strany je dán hlas podle 
pořadí na hlasovacím lístku pouze tolika kan-
didátům, kolik zbývá do počtu volených členů 
zastupitelstva obce. 

Po úpravě vloží volič hlasovací lístek do 
úřední obálky, určené pro volby do zastupi-
telstva obcí.

Pokud volič neoznačí na hlasovacím líst-
ku ani volební stranu, ani žádného kandidá-
ta, hlasovací lístek nevloží do úřední obálky, 
hlasovací lístek přetrhne nebo vloží do úřed-
ní obálky několik hlasovacích lístků do téhož 
zastupitelstva, je jeho hlas neplatný.

Každý volič hlasuje osobně, zastoupení 
není přípustné. S voličem, který nemůže sám 
upravit hlasovací lístek pro tělesnou vadu, 
anebo nemůže číst nebo psát, může být v pro-
storu určeném pro úpravu hlasovacích lístků 
přítomen jiný volič, nikoliv však člen okrsko-
vé volební komise, a hlasovací lístek za něho 
upravit a vložit do úřední obálky, a popřípadě 
i úřední obálku vložit do volební schránky.

DŮLEŽITÉ INFORMACE PRO VOLIČE

Informace o způsobu hlasování 
ve volbách do zastupitelstev obcí,  

které se konají 
v pátek 10. října 2014  

od 14:00 hodin do 22:00 hodin 
a v sobotu 11. října 2014  

od 8.00 hodin do 14:00 hodin
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Vážení občané,

jsme velmi rádi, že po delší době se v naší celostátní politické scéně objevilo hnutí, které má schopnost jak stmelovat 
vládní strany, tak i komunikovat s opozicí a vždy se snaží hledat konstruktivní řešení a kompromis. Hledá řešení napříč 
spektra od leva doprava a vnáší principy ekonomického hospodaření a plánování na základě zkušeností z úspěšného pod-
nikání do hospodaření se státními penězi.

 Po mimořádném úspěchu hnutí ANO v parlamentních volbách se s napětím očekávala budoucnost nejen vlády, ale  
i hnutí ANO. Po více jak půl roce se ukazuje, že nově přinesené principy mají životaschopnost a působí jako katalyzátor 
mezi stranami nalevo a napravo. Tyto principy bychom chtěli přinést a také aplikovat i na úrovni komunální politiky. Sluš-
né chování, komunikativnost na všech úrovních a ekonomické hospodaření s městskými penězi jsou atributy, se kterými 
Vás, naše voliče, chceme oslovit.

Rádi bychom Vám představili kandidáty do komunálních voleb, kteří budou reprezentovat v letošních volbách politické 
hnutí ANO v Hulíně. Za hnutí ANO se rozhodli kandidovat občané města Hulín, kteří mají chuť a odvahu podílet se na zkva-
litňování života nás všech. Jsou to lidé, kteří mají nové myšlenky, znají potřeby svého okolí, sídlišť a nebojí se je dále prosazovat. 
Každý z těchto lidí je ochoten pomoci a podílet se na rozhodování v záležitostech města Hulín a obcí Záhlinice a Chrášťany.

Mezi prvními jsou kandidáti, kteří již několik let podnikají nejen v našem městě. Znají podmínky soukromé sféry, před-
pisy a nařízení,  ale také velmi často komunikují se státní správou.Tyto znalosti a zkušenosti bychom rádi nabídli ku pro-
spěchu všech občanů našeho města. Zejména v oblasti rozvoje podnikání a tím i podpoře vzniku nových pracovních míst.

Dalšími kandidáty jsou obyvatelé sídlišť, tedy zástupci většiny obyvatel našeho města. Protože by radnice měla pracovat 
pro všechny, potřebuje znát každodenní problémy obyvatel jednotlivých sídlišť. Naše hnutí do zastupitelstva nominuje 
kandidáty, kteří již dnes pracují pro svůj bytový dům a velmi často se zasazují i o změny v rámci celého sídliště. Máme 
kandidáty ze všech sídlišť, mezi které patří Višňovce, Družba I., Družba II a Sadová.

Ostatní kandidáti se aktivně podílejí na společenském životě ve městě Hulín. Někteří se angažují více v oblasti spor-
tovní, jiní v oblasti kulturní či společenské a to nejen v Hulíně, ale i v Záhlinicích a Chrášťanech. Jejich práce pro ostatní  
je spíše posláním, které provádějí ve svém volném čase. Velmi často předávají své zkušenosti mladším kolegům a dětem. 
Musí se spokojit s amatérským zázemím a jsou vděčni za každou i malou podporu.

Všichni víme, proč a s jakým cílem se voleb do zastupitelstva města Hulín účastníme. Máme chuť a zájem pracovat  
pro Vás jako tým a potřebujeme Vaši podporu.

• Ing. Jaromír Žůrek • Mgr. Jiří Macháček • Ing. Zdeněk Sovadina • Petr Pospíšil • 
• Ján Franek • Ivan Hroník • Ing. Michal Košuta • Ing. Jitka Druláková • Pavel Hodonský •  
• Dana Jahodová • Bohumil Hradil • Jiří Šebestík • Petr Kirilenko • Ing. Pavla Bochezová •  

• Stanislav Navrátil • Jiří Cabák • Alena Přikrylová • 

Kandidátní listina č.
 1

č.1

Ing. Jaromír Žůrek
vedoucí úseku správy areálu, 

majitel autoškoly

č.2

Mgr. Jiří Macháček
majitel společnosti

č.3

Ing. Zdeněk Sovadina
zeměměřič
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Lídrem kandidátky lidovců je v Hulíně šestatřicetiletý informatik Jiří Ry-
gál. Ve veřejném životě města není žádným nováčkem – už dvanáct let pra-
cuje jako zastupitel, je také místopředsedou záhlinického Sokola a členem 
ekonomické rady hulínské farnosti. 
Co Vám v poslední době dělá radost?

Mě osobně těší například práce v Sokole Záhlinice.  Zahrajeme si s kamarády fotbal, což mám rád, 
a také společně pořádáme akce pro veřejnost. 
Co konkrétně?

Už několik let v Záhlinicích na jaře pro děti organizujeme pálení čarodějnic a prázdninový sportovní den. Letos jsme 
přidali ples a z toho jsem měl výborný pocit. V Záhlinicích ples nebyl více než třicet let, protože tamní hospoda na tako-
vou nóbl akci není moc připravená. My jsme to zkusili. Dobrovolníci hospodu několik dní uklízeli, prali  záclony, celý den 
předem jsme topili v kamnech, aby bylo v sále útulně a teplo, narychlo jsme tam zřizovali šatnu… A nakonec se ples skvěle 
vydařil. Hrála dechovka, Hanáci tančili besedu, juchali. A kolik přišlo lidí ze Záhlinic, jakou dokázali vytvořit vřelou  
atmosféru… Bylo to pro mě nezapomenutelné a věřím, že i pro všechny návštěvníky plesu. 
Takže záhlinický Sokol konkuruje hulínskému kulturnímu klubu?

Ne, takové ambice tedy rozhodně nemáme a s hulínským Kulturním klubem máme vynikající vztahy (smích). Díky 
novému vedení je komunikace mezi Kulturním klubem a různými zájmovými sdruženími na velmi dobré úrovni. Celkově 
hodnotím práci hulínského Kulturního klubu opravdu vysoko.  Nabídka divadelních představení a filmového klubu je 
skvělá. A třeba letošní hanácké právo – o takové akci by dřív Hulíňáci mohli jen snít. 

Jsem rád, že se mi spolu s dalšími kolegy ze zastupitelstva konečně podařilo prosadit změnu ve vedení klubu. Po letech, 
kdy jsme byli s nabídkou kultury ve městě velmi nespokojeni, ale pozice vedení KK zůstávala neotřesitelná, jsme dosáhli 
výměny ředitele. Mám z toho velkou radost, tedy hlavně z viditelných výsledků.

Doufám, že podobné to bude i se Sportovním areálem Hulín, pod který spadá Spartak a koupaliště. Dlouho jsme pou-
kazovali na to, jak je nehospodárné, aby příspěvková organizace se dvěma zaměstnanci měla vlastního ředitele, nota bene 
takového, který každý rok v červnu překvapeně zjistil, že lidé by už chtěli chodit na koupaliště. Navrhl jsem na zastupitelstu 
jeho odvolání a začlenění těchto dvou zaměstnanců pod úřad či jinou městskou organizaci. Odvolání ředitele městská rada 
v červnu schválila. Budoucí uspořádání ještě není jisté, jsem ale přesvědčen, že město by ušetřilo nemalé peníze, kdyby 
samostatnou příspěvkovou organizaci SAH zrušilo.
A co další oblasti hospodaření města? Dříve jste hodně kritizoval postup radnice při výběrových řízeních.  
Jste dnes už spokojenější?

Bohužel ne. V minulém volebním období jsme se snažili o změnu směrnice pro zadávání veřejných zakázek malého rozsa-
hu. Ta původní byla nastavena tak, že úředník oslovil tři firmy a ta nejlevnější dostala zakázku, ale nikdo jiný se do soutěže 
nemohl přihlásit. Proto se již předem vědělo, kdo danou zakázku bude dělat. Stačilo, aby byly dodány ještě dvě nabídky, které 
plnily funkci „křoví“, a bylo vše v pořádku. Tato praxe zdomácněla hlavně u stavebních zakázek a svozu komunálního od-
padu. Proto jsme se snažili situaci změnit a v Hulíně implementovat funkční směrnici, kterou používal Zlínský kraj. Stačilo 
pouze provést drobné změny a nastavit jiné cenové limity. Směrnice otevřela přístup k zakázkám všem, rozhodovat se mělo 
podle ceny a nabídnutých podmínek, takže pro město to bylo určitě výhodnější. Směrnice byla schválena, což jsem považoval 
za úspěch a věřil jsem, že problém je vyřešený. Bohužel, Rada města následně původní verzi směrnice několikrát změnila pro 
údajnou „nefunkčnost“. Byly změněny limity a  hlavně povinné zveřejňování, takže jsme se dostali zpátky tam, kde jsme byli...  

Zprůhlednit výběr dodavatelů proto patří mezi dvě hlavní priority KDU-ČSL i pro příští volební období.
A jaká je ta druhá priorita?

Lepší životní prostředí. Do této oblasti spadá více konkrétních záměrů, které chceme prosadit – revitalizace parku za školou, 
odklon kamionové dopravy z města, kanalizace pro Záhlinice a dokončení protipovodňových opatření. Všechny tyto kroky by 
měly zdejším občanům umožnit, aby v budoucnu žili v krásnějším prostředí, dýchali lepší vzduch a měli větší pocit bezpečí.

Chtěli bychom ale při všech investičních akcích dát mnohem větší prostor veřejnosti, aby se mohla k připravovaným zá-
měrům vyjádřit. Považuji za nešťastné, když občan nemá možnost ovlivnit, jak bude vypadat jeho nejbližší okolí. Vidíme 
to teď při rekonstrukci náměstí – všichni podnikatelé, kteří tam mají své obchody, jsou velice rozladěni, že k projektu nebyla 
žádná veřejná diskuse. Podobně „o nás bez nás“ probíhala i revitalizace sídlišť. To jsou zásadní věci, které ovlivní život lidí 
v Hulíně na dlouhá léta, a veřejnost by měla mít možnost podílet se na rozhodování. 
A co byste vzkázal voličům?

Běžte k volbám!
Často slyším, že nemá cenu volit, že jeden hlas nic neznamená, že se stejně nic nezmění.  

V komunální politice to ale absolutně neplatí. Před čtyřmi lety se právě o jeden jediný volební 
lístek dostal do Zastupitelstva města Hulína nový zastupitel za TOP 09 Mgr. Petr Jagoš. 
Každý hlas může rozhodnout!
Proto běžte k volbám a vybírejte nové tváře, které nejdou do Zastupitelstva města Hulína  
pro zakázky či posty, ale chtějí pracovat pro všechny občany.

KDU - ČSL
Kandidátní listina č. 2



Hulíňan

Vážení spoluobčané,
v nadcházejících volbách se vám 

představí politické hnutí NEZÁVISLÍ.  
V minulých volbách jsme kandido-
vali pod názvem Sdružení nezávis-
lých kandidátů. Z administrativních 
důvodů jsme se rozhodli přistoupit 
ke změně názvu, a proto v letošních 
volbách kandidujeme pod názvem 
NEZÁVISLÍ. Politické hnutí NE-
ZÁVISLÍ je celostátně registrované  
a my splňujeme všechny podmínky, 
abychom pod tímto názvem mohli 
kandidovat. Pokud bychom zůstali 
u starého názvu Sdružení nezávis-
lých kandidátů, tak vám již popáté 
předkládáme  svoji kandidátní listi-
nu a budeme vás při říjnových vol-
bách žádat o důvěru.

 Většina z nás má zkušenosti  
s prací v oblasti věcí veřejných a zna- 
losti o fungování a možnostech měs-
ta. Každý je připraven v případě 
zvolení těchto zkušeností a znalostí  
pro své město využít. Všichni naši 
kandidáti jsou připraveni pracovat 
ve prospěch města v zastupitelstvu, 
v radě, nebo ve výborech zastupitel-
stva či  komisích rady města.  

Petr Polák

 1. Petr Polák (61 let), místostarosta, Hulín, bez pol. příslušnosti
 2. Ing. Jiří Schaffer (55 let), projektant, Hulín, bez pol. příslušnosti
 3. Rostislav Burda (60 let), technolog, Hulín, bez pol. příslušnosti
 4. Mgr. Zuzana Podhorská (52 let), učitelka ZŠ Hulín, 

bez pol. příslušnosti
 5. Eduard Hradil (45 let), technolog Hulín, bez pol. příslušnosti
 6. Ing. Jaroslav Stibora (54 let), vedoucí odd. technického rozvoje,  

Hulín, bez pol. příslušnosti
 7. Mgr. Radek Němec (39 let), středoškolský učitel, Hulín,  

bez pol. příslušnosti
 8. Zuzana Balcárková (47 let), účetní SVČ Hulín, Hulín, 

bez pol. příslušnosti
 9. Marek Pecha (38 let), OSVČ, Hulín, bez pol. příslušnosti
 10. Věra Frgalová (40 let), vedoucí prodejny Záhlinice, 

bez pol. příslušnosti
 11. Romana Zonová (35 let), pečovatelka, Hulín, bez pol. příslušnosti
 12. David Simerský (37 let), obch. zástupce, Hulín, bez pol. příslušnosti
 13. Eva Fuksová (46 let), vedoucí šk. jídelny, Hulín, bez pol. příslušnosti
 14. Ing. Petr Němec (36 let), proj. manažer, Hulín, bez pol. příslušnosti
 15. Zdeněk Janů (42 let), školník ZŠ Hulín, Hulín, bez pol. příslušnosti
 16. Ivana Zádrapová (47 let), pracovnice v sociálních službách, Hulín, 

bez  pol. příslušnosti
 17. Marie Kojecká (59 let), adm. pracovnice, Hulín, bez pol. příslušnosti

NEZÁVISLÍ
Kandidátní listina č. 3

Co chceme, o co budeme usilovat?
Jako lídr kandidátky vám rád nastíním, o co se budeme snažit v nadcházejícím čtyřletém období. 
1. Domlouvat se napříč stranami se všemi zastupiteli zvolenými za jakoukoli  stranu na prioritách města.
2. Pokračovat v tom, co jsme si slíbili, a také dosud plnili, se starostou města, a to je, že na každou korunu vynaloženou 

z města seženeme další korunu prostřednictvím dotačních titulů.
3. V rámci možností rozpočtu města opravovat ty nejhorší chodníky a komunikace  našeho města.
4. Zaměřit se na rekreační sporty a snažit se vybudovat sportoviště pro větší vyžití občanů. V souvislosti s tím ale musíme 

bohužel investovat peníze také do obsluhy a hlídání těchto zařízení před vandaly a nenechavými občany. 
5. Podporovat a napomáhat všem neziskovým organizacím a spolkům, ale největší dluh cítím vůči našim hasičům.  

Je to jediná organizace, která je schopna pomoci městu v těch nejhorších chvílích a zasloužili by si důstojné zázemí. 
6. V sociální oblasti chceme pokračovat a udržet kvalitu služeb, které poskytujeme našim občanům. Totéž platí i v oblasti 

školství, školek a jeslí. Z mého pohledu máme tyto služby na vysoké úrovni. 
7. Po rekonstrukci náměstí se budeme snažit vrátit život na náměstí  tím, že budeme prosazovat pořádání kulturních 

vystoupení v pravidelných intervalech prostřednictvím  našich souborů, škol, školek, zájmových organizací a všech, 
kteří o vystoupení projeví zájem.

8. Na základě dobrých zkušeností  v rámci bezpečnosti budeme v problémových oblastech města podporovat osazení 
nových kamer. Na místech, kde již kamery fungují,  jsme zatím vždycky pachatele odhalili.



Hulíňan

Představujeme vedoucího kandidáta:
Pracuji v TOSHULIN, a. s., jako technik. V zastupitelstvu města Hulína pracuji již 4 volební období.  

V posledním období jsem byl předsedou kontrolního výboru.
Město Hulín má zpracovaný strategický plán rozvoje města na  období  let 2014 – 2020, ve kterém jsou zahrnuty  

základní  oblasti rozvoje města  (např. bezpečnost, školství , kultura a sport, sociální služby,  oblast  bydlení, dopravy 
a infrastruktury, životní prostředí apod.), který se shoduje s prioritami strany, za kterou kandiduji.

Jako každý z kandidátů mám rovněž své priority, jako je např. zlepšování  podmínek bydlení (revitalizace  
sídlišť), zvyšování bezpečnosti občanů města, opravy a modernizace infrastruktury města, sociální služby,  
možnosti kulturního vyžití atd.

Nebudu Vám slibovat,  co všechno budu prosazovat, neboť všechno je o možnostech financování. Mohu Vám slíbit jen to, že 
pokud mě zvolíte do zastupitelstva města, podpořím každý projekt, který bude přínosem pro město a jeho občany.

Na závěr bych chtěl poděkovat pracovníkům MěÚ Hulín za velmi dobrou spolupráci se zastupiteli města v minulém volebním  
období, neboť bez jejich práce by nebylo  možné realizovat  tolik akcí  sloužících ke zlepšení života ve městě Hulín.

Ing. Bohumil Kuchařík 

 1. Ing. Bohumil Kuchařík  
(51 let)

 2. Zdeňka Hlobilová (58 let)
 3. Ing. Zdeněk Sedláček (58 let)
 4. Marta Kuchařová (42 let)
 5. Tomáš Vukelič (34 let)
 6. Jiřina Skřičková (39 let)
 7. Miroslav Potočný (64 let)
 8. Lenka Grygarová (36 let)
 9. Ing Zdeněk Ondruch, CSc. 

(68 let)
 10. Aleš Cimerman (40 let)
 11. RNDr. Dalibor Peňáz  

(69 let)
 12. Vladimír Toman (65 let)
 13. Radek Hlobil (50 let)
 14.  Bohumil Kristýnek (75 let)
 15. Emílie Straková (63 let)
 16. Ing. František Horáček  

(67 let)
 17. Josef Straka (68 let)

KOMUNISTICKÁ STRANA  
ČECH A MORAVY
Kandidátní listina č. 4
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Hulíňan

Pozvánky na naše akce
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Hulíňan

Poslední prázdninový pátek proběhla na 
nádvoří letošní poslední venkovní hudební 
akce, na které vystoupila kapela THE PRO-
JECT. Čtvrtek 4. září patřil sál KK Hulín pří-
znivcům hudby z TV Šlágr, do Hulína zavíta-
la slovenská kapela PROGRES music a před 
zaplněným hledištěm předvedli něco ze svého 
umění, diváci byli po vystoupení více než spo-
kojeni a účinkující odměnili potleskem ve stoje. 

Filmovou sezónu v letním kině jsme za-
končili prvotinou v naší kulturní nabídce, 
v sobotu 6.9. jsme uspořádali FILMOVOU 
NOC. Promítali se 3 vybrané filmy a diváci 
tak měli možnost si kina užít do sytosti. 

V sobotu 13.9. se v dopoledních hodi-
nách uskutečnil oblíbený PODZIMNÍ BA-
ZÁREK, a odpoledne patřilo dětem, kdy 
do Hulína zavítali herci divadla Tramtárie  
z Olomouce a odehráli povedenou pohádku 
O MAŠINKÁCH.

Libor Pecháček, KK Hulín, p.o.

Září v KK Hulín Hanáci z Hulína  
na holešovských dožínkách

Máme za sebou další sezónu hulínského 
letního kina. Promítli jsme celkem 19 filmů, 
průměrná návštěvnost byla 76 diváků na 
představení, což je přesně o jednoho divá-
ka více než loni. Podařilo se nám naprogra-
movat nejlepší možné a dostupné filmy.  
A přesto, že filmoví distributoři do letních 
kin neposkytují nejnovější filmy, podařilo se 
nám nabídnout hulínskému publiku 2 české 
filmy s premiérou v tomto roce. Nejnavště-
vovanějšími jsou v našem kině jako obvykle 
pohádky, nejúspěšnější byla letos Já padouch 

2, na kterou přišlo 190 diváků. Naopak nej-
hůře letos dopadl film Lásky čas, který i kvůli 
špatnému počasí navštívilo pouze 18 diváků. 
Celkem přišlo za léto 1430 diváků.

Na příští sezónu chystáme v letním kině 
zlepšení zvukových podmínek při promítá-
ní a další novinky. Letní kino v Hulíně má 
dlouhou tradici, je významné pro celý region 
a jsme rádi, že i diváci stále nachází cestu na 
promítání pod širým nebem.

Libor Pecháček, KK Hulín, p.o.

Sezóna v letním kině

V neděli 14. září jsme byli pozváni do 
Holešova na dožínky tamního mikroregionu. 
V rámci našeho vystoupení jsme předvedli 
přítomným ukázku Hanáckého práva, během 
které jsme „odsoudili“ a vyplatili přítomné 
starosty okolních obcí. Na závěr vystoupení 
jsme zatančili hanáckou besedu. Dopoledne 
ve Smetanových sadech jsme si užili, poba-
vili jsme přítomné jak starosty, tak občany. 
Diváci po celou dobu se zvědavostí sledovali 
naše vystoupení a vytvořili báječnou atmo-
sféru. Poděkování patří všem párům z Hulína 
za spolupráci a nadšení, s jakým ke společné 
reprezentaci města přistupují. 

Libor Pecháček, KK Hulín, p.o.
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Hulíňan

50 let bigbeatu v Hulíně 

Bigbeat v Hulíně letos slaví kulatých 50 let  
od svého vzniku. Půlstoletí bigbeatu v Hulí-
ně určitě stojí za malé zastavení a vrácení se  
v čase. Proto jsem za redakci Hulíňanu vy-
zpovídala zakladatele bigbeatové scény v Hu- 
líně, pány Jindřicha Bačka (1. část rozhovo-
ru) a Jardu Mikina Mikeše (2. část).
Jaké to bylo před padesáti lety, když začí-
nal bigbeat v Hulíně? 

Na začátku mého prvního kontaktu s kul-
turním žitím v Hulíně bylo divadlo malých 
forem, které se jmenovalo Na Bidýlku. K 
bigbeatu jsem se dostal někdy koncem roku 
1961, kdy jsem na Vánoce dostal první kyta-
ru. Vzpomínám si, že na kytaru mě učil Franta 
Krška. Začal jsem se kamarádit s klukama, 
které více zajímala kytara a bigbeat, než tráve-
ní dlouhých časů na nudných schůzích SSM. 
V létě 1964 jsme založili první kapelu - spíše 
kytarovou s názvem FourSingers. 3 měsíce 
jsme zkoušeli u nás doma v obýváku. První 
veřejné vystoupení bylo v listopadu 1964 na 
klubu v Hulíně. Krásné na té době bylo to, že 
každý čtvrtek v malé zasedačce v KK se schá-
zeli mladí lidé a společně jamovali. Každý se 
snažil sehnat někde nějakou nahrávku, aby se 
dal repertoár kapel obohatit. Dnešní mladí ani 
netuší, jak těžké bylo tehdy se dostat k nějaké 
zahraniční kapele nebo skladbě. Další velké 
vystoupení bylo na jaře 1965 při slavnostním 
otevírání hulínského koupaliště, to už je let…
Jaké bylo v té době zázemí bigbeatu, zku-
šebny, nástroje, zvuk? 

Jak jsem říkal, nejprve jsme začínali jen 
tak na „španělky“, pak ti zapálenější zain-
vestovali do „elektrik“. Je třeba si uvědomit, 
že taková „elektrika“ stála tehdy něco kolem 
tisíce korun, což v té době byla velká částka. 
Vzpomínám si na to, že můj táta si musel na 
koupi elektrické kytary pro mě půjčit pení-
ze, jinak by to dohromady nedal. O nějakém 
ozvučení se nám tehdy taky mohlo jen zdát, 
prostě jeden zesilovač, směšovač pro 3 vstu-
py, tzv. „banánky“, který byl zapojen do prv-
ního vstupu zesilovače Tesla, do druhého byl 
zapojen mikrofon, a to všechno šlo do jedné 
rohové reproduktorové bedny.

Kdo Vás v té době nejvíce inspiroval a jak 
jste se dostávali k nahrávkám zahranič-
ních kapel?

Sehnat tehdy nějaké „elpíčko“ zahraniční 
kapely byla opravdu vzácnost. Vzpomínám 
si, že velkou inspirací pro nás bylo nedělní 
vysílání rádia BBC - hudební pozdravy do 
Československa. Čekali jsme na to vysílání 
jak na smilování a vzpomínám si také, že 
několikrát hráli na přání i pro mě! Inspirací  
pro nás tehdy byly kapely jako Beatles, Sha-
dows, Rolling Stones, ale i české Olympic, 
Mefisto a další.

V jakých kapelách jste hrával? 
Jedním z neslavnějších míst bigbeatu byla 

tzv. Bouda v Dolních zahradách v Kromě-
říži. Tam se scházela „elita“ kroměřížského 
bigbeatu. Dostal jsem pozvání někdy v roce 
1969 od bubeníka Mikina Kříže do kapely 
Action a vznikla skupina „Blue Bone“. V tom 
roce se také konal velký Beatový festival, 
na kterém mi Pavel Chrastina předal cenu 
za nejlepšího kytaristu. Ten festival vyhráli 
Bodláci! To byla v té době opravdu hodně 

slavná kapela, která mně v roce 1970 nabídla 
spolupráci, a tak jsem od toho roku byl čle-
nem kapely Bodláci! Vzpomínám si na náš 
největší hulínský koncert.

Který to byl?
Psal se rok 1971, hodně kluků se v tom 

roce loučilo se svobodou a šli na vojnu. Tehdy 
na koncert kapely Bodláci přišla asi tisícovka 
návštěvníků a byla plná sokolovna i s tělocvič-
nou! To byl nezapomenutelný zážitek, akorát 
pivo došlo už kolem deváté večer…

Jak šel váš život dál?
Po maturitě na gymnáziu v Přerově jsem 

se snažil začít studovat, ale neměl jsem štěstí, 
zkoušel jsem dvakrát přijímačky na stavební 
fakultu architektury v Bratislavě, kam mě ne-
vzali, tak jsem se potuloval po Česku, praco-
val jsem v cukrovaru, no a v roce 1968 jsem se 
náhodou dostal k vlakové poště a u pošty jsem 
zůstal dlouhých 35 let. Ale nejsem typickým 
důchodcem, přivydělávám si jako dozorce 
expozic v Náprstkově muzeu v Praze, aktivně 
hraju v kapele Atomic Blues band, dokonce 
jsme nedávno hráli v Redutě. Také se snažím 
pravidelně vracet se do Hulína.

No a letos se těším na tu oslavu 50 let od 
založení bigbeatu v Hulíně. Těším se na ka-
marády, na muziku a také na vzpomínky i na 
lidi, co již jsou nějakou dobu v tom bigbea-
tovém nebi! 

Srdečně zvu všechny čtenáře Hulíňanu do 
Kulturního klubu 25. 10. 2014, kdy budeme 
společně na ta léta vzpomínat.

Sedmdesátá léta a hulínský bigbeat popsal 
J. Mikin Mikeš:

Po odchodu Jindry Bačka z hulínské bea-
tové scény nastalo u nás na počátku 70. let 
hudební vzduchoprázdno. Pravda, byly zde 
zavedené taneční orchestry a dechovky, ale 
generace nás patnáctiletých neměla možnost 
vlastního kulturního vyžití. Jezdilo se na zá-
bavy, v Kroměříži na Kapli hrála výborná 
místní kapela Lux, v Bystřici začínalo Callis-
to, v Holešově Proměny. Na památné vystou-
pení Bodláků v sokolovně si dobře pamatuji 
– tam začala v hlavách některých z nás hlodat 
myšlenka na vlastní kapelu.

Asi v roce 1971 vznikla na gymplu v Kro-
měříži kapela Slzy. Byl to takový impuls i pro 
mě a mé kamarády. O rok později jsme dali s 
Mirkem Lačíkem dohromady skupinu Nitro-
genium. Diky pí profesorce Pořízkové mohly 
obě kapely vystupovat na různých student-
ských akcích, a dokon-
ce i v kroměřížském 
kulturáku. Počátkem 
roku jsme dostali na-
bídku od tehdejšího 
vedoucího Kulturního 
klubu pana Krejčiříka 
jít hrát do Hulína. Sám 
byl muzikant půso-
bící v orchestru H6 a 
měl veliké pochopení 
pro mladé muzikanty. 
Po maturitě jsme se s 
Nitrogeniem rozešli, 
ale na jejích základech 
na podzim téhož roku 
vznikla beatová kape-
la Fortuna. Prvním zři-

zovatelem, bez kterého se hrát nesmělo, byla 
městská org. SSM, později - a to opět díky p. 
Krejčiříkovi - Kulturní klub Hulín. V sestavě 
Jarda Mikin Mikeš, Jarda Pipec Rosypal, Ivo 
Ižof Tichý, Franta Šturza, později Leo Gaboš 
Šlapeta, si kapela udělala tehdy povinné pře-
hrávky a mohla hrát na zábavách po celém 
okrese. Repertoár tvořily skladby od Deep 
Purple, CCR, Uriah Heep, ale objevovaly se 
i první pokusy o vlastní tvorbu. Bohužel teh-
dejší komunistický režim neměl tuto hudbu 
zrovna v oblibě, a tak osud všech tehdejších 
bigbíťáků potkal i nás. Po roce a půl hraní 
přišel od soudruhů první zákaz. U přehrávek 
kladla narudlá komise mladým hudebníkům 
otázky typu „Kdo je předsedou komunistů  
v Jižní Koreji?“ atd. A bylo to…

Naštěstí na podzim 1976 jsme ve stej-
ném složení založili skupinu Meditace, opět 
pod Kulturním klubem Hulín. Hrálo se kaž-
dý víkend a v neděli i na velmi oblíbených 
hulínských čajích. Roky to byly úspěšné, 
v repertoáru začaly převládat vlastní písnič-
ky, byť svých oblíbených vzorů jsme se ne-
vzdali. Přežili jsme i několikeré přehrávky. 
Některým, zejména dvěma horlivým, bohužel 
hulínským soudruhům jsme však byli stále tr-
nem v oku. Na památných šibřinkách v soko-
lovně v roce 1980, kam přišla téměř tisícov-
ka mladých lidí, to byla, jak se tehdy říkalo, 
špica. Protože to byl maškarní karneval, měli 
jsme pruhované kalhoty, někteří paruky, náš 
tehdejší kytarista Albert, jehož příjmení Ra-
kušan se také mocným nelíbilo, hodil do pub-
lika vestu a hrál jen do půl těla, no zkrátka ob-
rovská show. V tom nejlepším přijela kontrola  
z OV KSČ. Za týden přišel zákaz hraní, údaj-
ně za propagování amerického způsobu živo-
ta. Dokonce jeden ze soudruhů poslal i dopis  
na děkanáty škol, kde jsme studovali.

Takovou poslední vlaštovkou bigbítu 
těchto - přesto i tak veselých - let byla ještě 
na troskách Meditace vzniklá kapela Intro-
spekce, hrající úspěšně do roku 1981. Její ko-
nec nastal odchodem většiny z nás na vojnu.

Byť byl tehdejší režim vůči bigbeatu ne-
přátelsky zničující, vzpomínáme na tu dobu  
s příjemnou nostalgií, protože to bylo většinou 
„špica“ dobrodružství, být tak nějak „anti“.

Na všechny hudební kamarády a fanoušky 
se 25. října těší

Jarda Mikin Mikeš
Děkuji za rozhovor. J. Z.
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Modernizace PC studovny  
díky podpoře grantu VISK 3 a města HulínKNIHOVNA

UPOZORNĚNÍ  
pro návštěvníky knihovny:

10. října 2014  
bude z důvodu  

konání voleb MěK 
UZAVŘENA. 

Děkujeme za pochopení.

Zveme vás do knihovny za zábavou i poznáním

Věříme, že získáním grantu v po-
době nákupu nových PC pro naše 
návštěvníky jsme docílili a zkvalitnili 
úroveň poskytovaných služeb, které 
knihovna nabízí.

Služby knihovny jsou určeny pro 
širokou veřejnost od dětí až po senio-
ry. Cílem projektu je rozšíření činnosti 
knihovny o další akce, jako např. Počí-
tačová olympiáda pro děti a pro senio-
ry, nebo pravidelné přednášky a online 
spojení s přednášejícími.

Knihovnice  MěK Hulín

INZERCE
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ZE SPOLEČNOSTI

Česká archeologická společnost  působí také v Hulíně

Působení archeologických společností 
sdružujících zájemce o tento obor, s celomo-
ravskou, příp. celorepublikou působností, 
má v Hulíně a v jeho bezprostředním sou-
sedství dlouhou tradici předcházející vzniku 
samostatného Československa, pochopitelně 
také období první republiky. Terénní půso-
bení členů těchto spolků, zvláště Moravské-
ho archeologického klubu, významně při-
spělo k poznání pravěkého minulosti našeho 
katastru. 

Plynulý vývoj těchto společností byl ukon-
čen zákonem č. 68 z 12. července 1951 Sb., 
který zrušil všechny původní spolky, jejichž 
činnost „nebyla v souladu se zájmy pracují-
cího lidu“. Profesionalizace archeologie pak 
byla spojena s nevhodnými politickými zá-
sahy, s jejichž důsledky se nedokázala zcela 
vyrovnat dodnes. Nová možnost sdružování 
dobrovolníků přišla částečně až v roce 1964, 
kdy se také oni mohli stát neplnoprávnými 
(dopisujícími) členy Československé společ-
nosti archeologické. Z Hulína se přihlásil do 
této organizace Jaroslav Kryl, z Chrášťan Jar. 
Polášek. V roce 1970 se stal členem této orga-
nizace také pisatel příspěvku.

A jak se to projevilo na vývoji naší ar-
cheologie? Oživením její činnosti ve všech 
směrech! Také v Hulíně, kde Jaroslav Kryl  
v 60. letech zakládá dětský archeologický 
kroužek, a na základě jeho upozornění do-
chází ke značnému vzestupu zájmu archeolo-

gů o Hulín. Dočtěte se o něm zajisté v připra-
vovaných dějinách města Hulína.

Po roce 1989 se Československá spo-
lečnost archeologická mění v novou or-
ganizaci - Českou archeologickou spo-
lečnost – s rovnoprávným členstvím 
dobrovolníků, spolu s ostatními archeology. 
Dochází k novému rozvoji archeologické-
ho bádání, na němž se podílí také význam-
nou měrou její noví členové - Jiří Mihal  
z Chrášťan a Jiří Ja- 
nál. Všichni součas-
ní členové výsledky 
svého bádání pub-
likují v periodicích 
České archeologic-
ké společnosti i sa-
mostatně. V Hulíně 
se od roku 1997 pra-
videlně připravuje  
k vydání jejich In-
formační zpravodaj  
a Archeologie Mo-
ravy a Slezska.

V připravované knize o historii města se 
o působení členů těchto archeologických 
spolků asi moc nedozvíte. Nenašla se k tomu 
dobrá vůle! V příštím roce bych chtěl k této 
problematice připravit několik dílčích studií 
a samostatnou práci o historii archeologické-
ho bádání, zvláště s přihlédnutím k působení 
místních dobrovolníků. Jejich působení před-

chází obecně známým výzkumům na dálnici, 
zcela nezávisle na nich. Výsledný stav je na-
konec takový, že právě jim vděčíme za většinu 
dnes známých archeologických lokalit v Hu-
líně i jeho okolí. 

Dalibor Kolbinger,  
předseda pobočky ČAS pro Moravu a Slezsko
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Expedice Dolomity 2014

Již počtvrté se turisté, milovníci hor a pří-
rody z hulínské farnosti a blízkého i vzdále-
ného okolí na týden vypravili do oblíbených 
Dolomit. Expedici organizačně řídily Eva 
Šebestíková a Leona Trávníčková, žaludky 
cestovatelů hýčkali manželé Trávníčkovi, au-
tobusu vládl vyzkoušený horský řidič Pavel 
Maitner, túry připravil autor tohoto článku a 
ubytování poskytl pohodlný Pastorační dům 
Velehrad ve Sv. Martině in Gsies. Sestava 
účastníků se proti roku 2013 značně změnila, 
mnozí jeli poprvé a řada „nováčků“ se ukázala 
být zdatnými vysokohorskými turisty. Všichni 
se vrátili živí a zdraví a podle ohlasů i spo-
kojení, i když jsme nedosáhli nejvyšších met 
– Antelaa, 3264 m a Tofan, 3224 a 3244 m. 
Počasí bylo totiž rozmarné jako v dubnu, a to 
byl k cestě schválně vybrán začátek září, kdy 
má ve vysokých horách začínat období stálého 
a obvykle dobrého počasí. Ale nač si stěžovat, 
když během šesti dnů jsme zvládli pět túr a 
pořádně zmokli jen jednou, a to už na dohled 
od ubytovny. Navíc teploty mezi 10 a 20°C 
byly pro dlouhé výstupy velmi příznivé, méně 
příznivý byl studený vítr, se kterým je ovšem 
ve vysokých horách nutno počítat stále.

Expedice vyrazila z Hulína 30. 8. v 6.05 
hodin, v Chropyni přibrala další nadšence a 
přes Brno, Vídeň, Graz, Klagenfurt, Spittal, 
Lienz a Welsberg dorazila k večeru do Sv. 
Martina. To „přes“ platí s rezervou, cesta ved-
la převážně po dálnici a většinu zmíněných 
míst objížděla. Ve Sv. Martině nás jako vždy 
čekalo přátelské uvítání otce Antonína Hráčka 

a jeho spolupracovníků 
Aničky (nyní i zdatné 
varhanice) a Mirka.

Plány byly velkolepé, 
jenže ovlivněné dvěma 
faktory. Prvním bylo 
počasí, které hrozícími 
dešti omezovalo využi-
telný čas dne. Druhým 
byl otec Antonín, praví-
cí: na hřebenu Tofany di 
Mezzo je zajištěná cesta 
neprůchodná pro sněho-
vé závěje, a k východišti 
na Monte Antelao, chatu 
Scotter, nevyjede auto-
bus, takže túra se neú-
nosně natáhne do dálky 
i výšky. Dvě nejlákavější 

i nejobtížnější túry tím padly, ale to nic, ne-
musíme být všude a možností je v Dolomi-
tech nepřeberně. Pomohl nám Leošův telefon, 
předpovídající počasí téměř na hodinu přesně, 
krásné okolí Martina a připravená zásoba plá-
novaných cest.

Na uvítání a rozchození posloužil od-
vážnějším výstup na KarbacherBg., 2517 
m, méně odvážným na Hörneckele, 2126 
m, oba hned nad Martinem. Bylo pod mra-
kem, přesto šli a došli všichni. Další den 
přechod GruppoCadini probíhal za pěkné-
ho, i když větrného počasí. Chybné místní 
značení svedlo skupinu odvážlivců mířících 
na nejvyšší bod, CimaCadin, 2788 m, zpět k 
ostatním, na Ďáblovo sedlo, 2598 m. Slušné 
počasí trvalo, a tak následující den všichni 
vyrazili na nejsnadněji dostupnou třítisícov-
ku, na PizBoe, 3152 m. Tedy nejsnadněji 
pro ty, co jeli na sedlo lanovkou, pěší se 
při výstupu suťoviskem do ForcellaPordoi, 
2849 m, pěkně nadřeli, a to se ještě přes 
další 300 m na vrchol museli prodírat hou-
fy výletníků. Následovala cesta dolinami 
pohoří Fanes, která pro hrozící podvečerní 
déšť musela být časově omezena do 17.00 
hodin, takže jen Pavel zdolal obě doliny, 
25 km a 1200 m převýšení za 6 hodin – vý-
borný výkon! Ostatní se odbyli ferratou na 
Col Rosa, 2166 m, vodopády řeky Fanes a 
jezerem Limosee, 2159 m. Ferrata na dno 
kaňonu Fanes vypekla čtyřčlennou skupinu, 
která chtěla kaňon projít – dole chyběl pře-
chod přes divokou řeku Fanes, takže museli 

zpět. Vynahradili si to návštěvou všech 10 
vodopádů a jezera. Předpověď Leošova te-
lefonu byla i tentokrát přesná, sotva se za 
námi zavřely dveře autobusu, začalo lít. 
Nezapomnělo se ani na odpočinkový den, 
kdy jsme v malé obci Oies navštívili rodný 
dům misionáře Josepha Freinademetze, pů-
sobícího v Číně, a jeho památník v suterénu 
moderního kostela, dále města Bruneck se 
středověkými památkami a Welsberg s mo-
derními obchody. Poslední den byl silně za-
mračený a nevlídný, a tak se všichni vydali 
na Talblickweg, vyhlídkovou cestu údolím 
Gsies do Sv. Magdaleny a zpět. Lákání ka-
fíčka v chatě Talschlusshütte ale bylo silné, 
a déšť po poledni nepříjemný, takže jednot-
livci i skupinky postupně odpadali a celý 
Weg dokončila jen malá skupina, odměněná 
na konci cesty zářícím sluníčkem.

Dolomity jsou známy četným rostlin-
stvem a přes pokročilé léto bylo vidět spous-
tu kvetoucích rostlin a k našemu překvapení 
i množství hub. Pozornost vzbudil více než 
kilogramový hřib, krásně vzrostlé mucho-
můrky červené a některé u nás málo se vy-
skytující houby.

Ani kulturní vyžití nebylo opomenuto, po 
večerech se probíraly dřívější i budoucí cesty, 
hrály se karty a debatovalo při víně a kávě o 
všem možném. Poslední večer pak proběhlo 
závěrečné posezení s předáním zlatých čoko-
ládových medailí zasloužilým účastníkům, 
poděkováním všem ostatním a pozváním na 
příští výpravu, která se k našemu smutku 
uskuteční až v červnu 2016, do té doby je 
totiž Velehrad obsazen. Ale nevzdáme to, po-
čkáme a půjdeme, třeba i o holích, Dolomity 
nám za to stojí.

Text: A. Michal, Foto L. Holubníček

Zaniklá ves Lešice u Hulína

Biskup Jetřich (1281 – 1302) potvrdil prá-
va a svobody obce Kroměříže listem daným 
v Hulíně 16. června 1290. Stanoví tam prá-
vo mílové, dle něhož na míli cesty (přibližně  
2 hodiny cesty – vyjímajíc Hulín) v okru-
hu nesmí nikdo nikde piva vařiti, dále uvádí 
tam ustanovení o mýtném, clu atd. Koneč-
ně, což je nejdůležitější, k městskému právu 
kroměřížskému přidává se 14 vesnických 
osad, které mají ve městě hledati právního 
naučení. Kroměříž, ač podléhá sama vrch-
nímu právu brněnskému, stává se právním 
středem okolním osadám dědinským. Mezi 
nimi jmenuje se i zaniklá ves Lešice. Jsou 
to na panství biskupském směrem k Přerovu 

ležící dědiny Lověšice, Újezd, Moštěnice, 
Říkovice, Skaštice, Břest, Bílany a Lešice.
Ze strany druhé: Šelešovice (Šulešovice), 
Jarohněvice, Vážany, Koválovičky, Sobě-
lice, Lutopecny (Lutopece), Štěchovice. 
Jména jsou ovšem značně zkomolena (např. 
Skaštice se píší Cassicz). Když by v těch-
to vsích vznikly těžké pře, vedoucí k hrdla 
odsouzení, jako krádeže, zabití apod., byl 
městský rychtář povinen býti přítomen sou-
du. Odsouzenci měli tresty vytrpěti buď v 
městě nebo mimo město. Tyto vesnice měly 
též královskou daň odváděti městskému 
výběrčímu. V tomto listě opět Lešice jsou 
jmenovány mezi Skašticemi a Bílany, což 

svědčí, že musely býti blízko obou obcí.

Jméno Lešice nutno odvozovati od 
leša=brť, včelín. Snad to byly původně vče-
lařské paseky a není vyloučeno, že byly ně-
kde u zaniklé vsi Račic (mezi Bílany a Hu-
línem) a později s nimi splynuly. Aspoň po 
roce 1290 už se název Lešice neobjevuje. 
Možná, že ozvěna zůstala ve jméně „Račická 
cesta“ (u Bílan), která se nazývá v listinách 
také „Lačická“, možná i v části Hulína nazý-
vané „Včelín“.

Článek Oldřicha Kajdoše  
zveřejněný v roce 1929.

Jiří Haderka
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Mladí závodníci z Cyklo MXM Hulín  
potvrdili své kvality i v krajském přeboruSPORT

Stovka závodníků ve věku od 3 do 18 let 
se v sobotu 20. září postavila na start 3. roční-
ku závodu horských kol mládeže Junior MTB 
2014 pořádaného místním oddílem Cyklo 
MXM Hulín. Závod se v letošním roce konal 
zároveň jako přebor Zlínského kraje mládež-
nických kategorií - žáků (od 11 let), kadetů 
a juniorů. Oproti loňskému roku se zvýšil 
počet jezdců z cizích oddílů, což znamenalo 
mnohem těžší konkurenci pro domácí. Své 
zástupce tu měli týmy 4ever CykloBulis Bys-
třice pod Hostýnem, VRV team ze Vsetína, 
Rožnova a Valašského Meziříčí, ACT leraK 
Blansko, Holešovští pokalíšci, SK Šela sport 
Přerov, Amenityextrem sport Zlín, DT Swiss, 

Cyklo team Zlín, atd. Přesto se závodníkům 
Cyklo MXM podařilo v jednotlivých katego-
riích získat celkem 8 medailí, z toho tři zlaté.

Medailovou sbírku zahájil Ondřej Matula v 
kategorii chlapci 7-8 let, kterému se i po pádu 
podařilo vybojovat 3. místo. V kategorii dívek 
stejné věkové skupiny s přehledem zvítězila 
Diana Halámková. Další dvě medaile, stříbr-
nou a bronzovou, získali pro domácí Tomáš 
Mazůrek a Tomáš Halámek (chlapci 9-10 let). 

Následující závody se již započítávaly do 
hodnocení krajského přeboru a ani tady nezů-
stali hulínští pozadu. Mezi mladšími žáky do-
končil závod Marek Letev na druhém místě, 

mladší žákyně Kateřina Hudečková po pádu 
a stíhací jízdě zvítězila. Dalibor Hudeček pak 
vybojoval 2. místo v kategorii starších žáků. 
Sbírku medailí zakončil Adam Formánek  
v kategorii kadetů. 

V hodnocení pro krajský přebor, kde se 
započítávají jen jezdci s licencí ČSC z oddílů 
ze Zlínského kraje, se oproti otevřenému zá-
vodu ještě někteří závodníci posunuli o něja-
kou tu příčku nahoru. Krajskými přeborníky 
Zlínského kraje se tak pro rok 2014 stali:
Marek Letev (v open závodě 2. místo)  
Cyklo MXM Hulín -  mladší žáci
Kateřina Hudečková  
Cyklo MXM Hulín - mladší žákyně
Matěj Malý -VRV team - starší žáci
Adam Formánek  
Cyklo MXM Hulín - kadeti
Barbora Nováková - VRV team - kadet
David Odstrčil - 4ever CykloBulis - junioři

Kompletní výsledky najdete na  
www.cyklomxm.cz  nebo  

www.facebook.com/cyklomxm.hulin.
J. Stibora

Atletická liga

Druhá zářijová neděle na hulínském atle-
tickém areálu byla ve znamení atletiky mezi 
kapkami deště.

Zamračené nebe neodradilo čtyřiadvacet 
malých borců, kteří statečně bojovali se vše-
mi pěti disciplínami.

Po běhu na 100 metrů překážek předved-
ly starší děti, jak dovedou házet raketkou a 
oštěpem, jak daleko doskočí z místa, a jak se 
dokáží vypořádat s dovednostní překážkovou 
dráhou. Mladší děti běhaly jen 60 metrů háze-
ly a skákaly nejen do dálky, ale také do boku.

Odměnu nakonec získaly všechny děti, i 
ty, které se přišly s rodiči jen podívat na to, 
co je čeká příští rok.

Výkony jednotlivých ma- 
lých sportovců rozhodly  
o výsledném pořadí, které 
najdete spolu s fotografiemi 
na www.orelhulin.cz.

Děkuji SA Hulín za po-
skytnuté zázemí, AK Zlín 
za zapůjčení atletické dětské 
sady, sponzorům za odměny 
pro děti a organizátorům za 
ochotu a pomoc s uspořádá-
ním této fajn akce.

Václav Hána, 
starosta hulínské jednoty 

Orel

Atletika - Mistrovství ČR žáků a žákyň na dráze

20. a 21. 9. 2014 se v Plzni konal vrchol-
ný atletický mítink České republiky žáků a 
žákyň pod širým nebem. Mezi několika stov-
kami atletů s letopočtem narození 1999 a 
2000, kteří soupeřili o mety nejvyšší, nechy-
běl ani hulínský sportovec Šimon Hána. Ve 
svých dvou královských disciplínách, sprintu 
na 150m a skoku dalekém, si počínal velice 

dobře a v napínavém závěru vybojoval dvě 
krásné bronzové medaile.

Za roční působení pod zlínským trenérem 
Stanislavem Lacigou má Šimon na svém 
kontě již halový titul mistra republiky v běhu 
na 150 metrů, stal se čtyřnásobným mistrem 
Moravy a Slezska a díky výkonům z posled-
ního klání získal od Českého atletického sva-
zu nominaci do reprezentace ČR na mezistát-
ní utkání ve slovinském Mariboru.

Držme Šimonovi palce v jeho dalším at-
letickém snažení, přejme mu zdraví a pokud 
jej občas zahlédnete při tréninku na oválu 
sportovního areálu v Hulíně, nebojte se jej 
povzbudit.

Více informací naleznete na webu:  
www.atletika.cz

Václav Hána  
(generální sponzor)

INZERCE
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Sportovní pozvánka

INZERCE

HC Spartak Hulín

Hokejovou 
sezónu jsme 
zahájili v po-
dobné sestavě,  
v jaké jsme ji 
na jaře končili, 
k žádným zá-
sadním změ-
nám v sestavě 
ani na trenér-
ských postech 

nedošlo. První mistrovské utkání Kroměřížské amatérské 
hokejové ligy jsme odehráli 4. 9. proti týmu HC Senators 
a vyhráli jsme jej 8:2, prosadili se naši klíčoví střelci Jakšík 
a Kubo, oba zaznamenali hattrick. Další mistrovský zápas 
byl reprízou boje o třetí místo v minulé sezóně a tento zápas 
proti Buldokům z Otrokovic jsme vyhráli po vyrovnaném 
průběhu 4:1. Poslední zářijový zápas proti Míškovicím jsme 
opět jasně ovládli, hattrickem se tentokráte prosadil Pechá-
ček.

HC Spartak Hulín – HC Senators 8:2 (branky: Jakšík 3x,  
Kubo 3x, Horáček, Pecháček)

HC Spartak Hulín – HC Buldoci Otrokovice 4:1 
(branky: Svozil, Dunda, Martinů, Kubo)

HC Spartak Hulín – HC Red Devils Míškovice 7:2 
(branky: Pecháček 3x, Dunda, Simerský, Kopčil, Horáček)

Příští zápasy: 4. 10. 2014 od 16:00 hodin HC Kačeři Tlu-
mačov, 15. 10. 2014 ve 20:00 hodin HC Žopy, 19. 10. 2014 
ve 20:20 hodin proti HC Rymice, 30. 10. 2014 ve 21:45 ho-
din proti HC Jiskra Chropyně. Všechna utkání jsou hrána 
na Zimním stadionu v Kroměříži, podrobnosti o probíhají-
cí soutěži jsou uvedeny na kamhl.kromhl.cz. Podrobnosti  
o HC Spartak Hulín najdete na www.facebook.com/hchulin 

OZNÁMENÍ
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•  Prodám túje Smaragd 100 kusů, v průměru
 1 m, cena 100,- Kč za kus.  
 Tel.: 777 260 806
•  Prodám jateční husy z domácího chovu,  
 plemeno česká husa bílá, labutí husa.  
 1 kg 200,- Kč. Tel.: 777 260 806
•  Vyžehlím vaše prádlo. Tel.: 731 875 566
•  Servis pračky, myčky, sporáky a další 
 elektrospotřebiče. Marek Dolák,
 tel.: 737 366 124, www.servis-dolak.g6.cz
•  ING. DOSTÁL - GEODET - HULÍN
 Provádí veškeré zeměměřické práce v ob- 
 lastech katastru nemovitostí a stavební  
 geodézie. Tel.: 724 221 815
•  Prodám dřevo na topení, listnaté, suché,  
 délka polen cca 25 cm (přibližně 6 m3),  
 možno vidět v Hulíně. Tel.: 606 513 119
•  Příležitostný dovoz - odvoz dodávkou.  
 Pračky, ledničky, koberce i do sběrných 
 dvorů. Volejte: 728 115 702
•  Prodám slivovici, litr za 220,- Kč.
 Tel.: 605 509 730

•  Koupím vzduchovku, jakoukoliv. 
 Tel.: 605 509 730
•  Staré pivní lahve s litými nápisy, dokumenty  
 a fotky z pivovarů a hospod, staré hospodské  
 sklenice, starší pivní tácky, a také předvá- 
 lečné pohlednice koupím do sbírky.
 Tel. 734 282 081
•  Pronajmu garáž v Nerudově ulici v Hulíně.  
 Volná od 1. 8. 2014. V garáži je elektřina  
 a regály. Cena dohodou. Tel.:774 771 055
•  Trápí vás celulitida? Využijte stále níz- 
 kých cen ke zlepšení své postavy ultra- 
 zvukovou kavitací (neinvazivní liposukcí). 
 Bližší info na www.k-kosmetika.cz, 
 tel.: 607 524 758.
•  Montáž žaluzií, sítí, rolet, parapetů  
 vnitřních i venkovních. Volejte kdykoliv  
 Rybenský, Hulín, tel.: 604 301 146 
•  Mladá móda za skvělé ceny - trendy letoš- 
 ního roku - objednávky z pohodlí domova  
 na www.moda-expres.cz

•  Prodám zděný byt 2+1 v OV, s klimatizací,  
 Hulín. Byt je po kompletní rekonstrukci  
 2011 (el. instalace, vodo, topo, koupelna,  
 WC, kuchyňská linka + vestavěné spotře- 
 biče, plastová okna, úložné prostory). Cena  
 dohodou. Klidná část Hulína, poblíž ná- 
 městí. Tel.: 605 290 133, RK NEVOLAT!

ŘÁDKOVÁ INZERCE

INZERCE

Prodáváte? Kupujete? Hledáte? 
Cena plošné inzerce za cm² 10 Kč + 21%  DPH.
Řádková inzerce zdarma.
Jednoduchý, krátký text inzerce zašlete na  
e–mail: knihovnahulin@seznam.cz 
osobně Městská knihovna v Hulíně ve vý-
půjční hodiny Městské knihovny v Hulíně. 
Uzávěrka 15. dne v měsíci.
Pondělí    9.00 – 12.00
Úterý    12.30 – 17.00
Středa     8.30 – 12.00, 13.00 – 17.30
Čtvrtek  12.30 – 17.00
Pátek    8.30 – 12.00, 13.00 – 17.30

Vladimír Hýža 1928

Ludmila Batoušková 1922

Jiří Kupka  1941

Jarmila Kučerová 1948

Josef Svozil 1934

OPUSTILI NÁS

Dne 14. září 2014 oslavila  
91. narozeniny naše maminka,  

babička a prababička,
paní  

MILADA ZELINKOVÁ  
z Hulína

Do dalších let přejeme hlavně zdraví, 
pohodu a úsměv na tváři.

Dcery Vlaďka a Milada s rodinami,  
vnučka Vladěnka s rodinou, vnuk Aleš s rodinou  

a vnoučata Libor s Evičkou.

BLAHOPŘÁNÍ

Dne 23. září 2014 oslavila  
krásné životní jubileum 70 let  

moje manželka, maminka a babička,

paní LIBUŠE DORAZÍNOVÁ  
z Hulína

Do dalších let hlavně pevné zdraví  
a nervy ze srdce přejí manžel Stanislav, 

synové Stanislav, Miroslav a Roman  
s manželkami a vnučkami.

Dne 1. října 2014 se dožívá  
krásných 82 let můj drahý manžel,  

tatínek, dědeček a pradědeček, 

pan JIŘÍ KADLČÍK 
z Hulína

Přejeme hodně zdraví, trochu štěstí  
v sázení sportky a optimismu. 
Dík za vše, co pro nás děláš.  

Moc děkujeme. 
Manželka Eva, dcera Eva se synem Daliborem  

a celá rodina.

PODĚKOVÁNÍ

Děkujeme všem příbuzným a známým, 
kteří se zúčastnili posledního rozloučení  
10. září 2014 s naší drahou maminkou 

paní JARMILOU KUČEROVOU   
z Hulína

Velké poděkování patří za květinové 
dary, projevy soustrasti a v neposlední řadě 
také P. Polákovi ml. za hudební doprovod 
ve smuteční síni.

Rodina Kučerova 

Pokud byste rádi poblahopřáli svým blízkým nebo přátelům, 
nebo k jiným událostem, zašlete text, popřípadě fotografii na níže  
uvedenou adresu Městské knihovny v Hulíně, 
nebo na e-mail: knihovnahulin@seznam.cz. 
Zveřejnění společenské kroniky je bezplatné.

SPOLEČENSKÁ KRONIKA
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Uplynulo již 1. smutné výročí  
od úmrtí naší maminky, babičky,  

prababičky a praprababičky 

paní ANNY FIANTOVÉ 
z Hulína

Kdo jste ji znali a měli rádi,  
vzpomeňte s námi.  
Rodina Fiantova

VZPOMÍNKA

Kdo Tě znal, vzpomene, 
kdo Tě měl rád, nezapomene. 

Díky za to, čím jsi nám v životě byl, 
za každý den, který jsi pro nás žil.
Dne 24. září 2014 jsme vzpomněli  

druhé smutné výročí úmrtí 

pana BŘETISLAVA ELIÁŠE
 S láskou stále vzpomínají manželka,  

dcera s rodinou a synové s rodinami.  
Kdo jste ho znali a měli rádi, vzpomeňte s námi.

Dne 25. září 2014 jsme si připomněli  
3. smutné výročí, kdy nás navždy opustila 
moje maminka, naše babička a prababička,

paní MARIE VYMĚTALOVÁ  
z Břestu

S láskou stále vzpomínají dcera Miluše  
s rodinou a vnuk Libor. 

Kdo jste ji měli rádi, vzpomeňte s námi.

Kdo Tě znal, vzpomene, 
kdo Tě měl rád, nezapomene. 

Díky za to, čím jsi nám v životě byl, 
za každý den, který jsi pro nás žil.
Dne 8. října 2014 vzpomeneme  

1. smutné výročí úmrtí mého manžela,  
našeho tatínka a dědečka, 

pana JOSEFA LUKAŠÍKA  
z Hulína

S láskou stále vzpomínají manželka Elena,  
dcery Elena, Ludmila a syn Josef a vnoučata.

Dne 10. října 2014  
uplyne 10 let od úmrtí 

pana  
PETRA BURIANA  

z Hulína
Stále vzpomínají Iveta,  

Monika a Lukáš.

Dne 16. října 2014  
vzpomeneme 20. smutné výročí,  

kdy nás navždy opustil můj tatínek 

METODĚJ HORÁČEK
Stále vzpomíná dcera Irena  

s rodinou.

Dne 21. října 2014  
by se dožil krásných 100 let 

pan ADOLF VLČEK
S láskou stále vzpomínají  

dcery s rodinami.

Dne 30. října 2014 vzpomeneme  
11. smutné výročí, kdy nás navždy  
opustila moje dcera a naše sestra, 

paní  
LADISLAVA ZAPLETALOVÁ, 

roz. DLABAJOVÁ z Hulína
S láskou stále vzpomínají maminka,  

sestry Jarmila, Zdena, Iveta, Věra a Marie  
s rodinami, bratr Jiří s rodinou.

To jediné důležité v životě jsou stopy lásky, 
které za sebou necháváme, když odcházíme.

Dne 31. října 2014 uplyne  
20. let od chvíle, kdy musel odejít  

od všech, které miloval, 

pan FRANTIŠEK RYBENSKÝ
Osud mu dopřál pouhých 48 let života,  

přesto stopy jeho lásky zůstaly  
v srdcích jeho nejbližších navždy. 

Stále vzpomínají manželka a dcery s rodinami.

Dne 25. září 2014 jsme vzpomněli nedožitých 90 roků  
naší maminky a babičky 

paní 
MARIE ZAVADILOVÉ 

z Hulína
S láskou stále vzpomínají syn  

a dcery s rodinami




